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Billy  Když  jsem chodil do  čtvrté třídy základní školy k panu učiteli Hansi Freiovi, což bylo 
v roce 1948, tvůj otec Sfath mi vysvětlil, že v Univerzu existuje celkově sedm hlavních přírod‐
ních sil (česky také: základní síly nebo základní interakce – pozn. překl.); na jednu stranu tedy 
gravitace, pak elektromagnetizmus, stejně tak i silná a slabá interakce a dále … 

Ptaah  Zastav, nesmíš ty tři další otevřeně zmínit, což ti už můj otec přece zakázal. Ty tři další 
přírodní síly nejsou zatím pozemským vědcům v oblasti  fyziky známé a ani se o nich zatím 
ještě nesmí dozvědět, neboť příliš brzké poznatky by měly dalekosáhlé následky. 

Billy  Vždyť už je to v pořádku, promiň, zůstane to zamlčeno. Můj zájem přece netkví v tom, 
abych vyzradil tajemství mně svěřené, neboť jsem chtěl vlastně mluvit jen o tom, že neexis‐
tují jen ty čtyři pozemským fyzikům známé přírodní síly, nýbrž i zbylé tři, které jsou jim ještě 
neznámé, a existují tak coby určité malé a ultranepatrné částice ohledně gravitace, elektro‐
magnetizmu a silné a slabé interakce. Zahrnuty v oblasti částic jsou i temná energie a temná 
materie,  přičemž  určité  z těchto  částic  –  jež  jsou  přece  i  energie  se  silami  –  mají  být 
v dohledné době objeveny,  jak  jsi mi nedávno  řekl. Sice  to do  té doby  ještě nějakou dobu 
potrvá, ale úspěch je přece podle tvých vysvětlení nutno chápat jako předpověď. Kromě to‐
ho, a to asi smím říci, jsou v těch – řekněme sedmi normálních či jednoduchých – elementár‐
ních částicích obsažené opět ještě další menší částečky v sedminásobné podobě, které – jak 
jsem se naučil od Sfath –  lze označit  jako takzvané ultranepatrné ultra‐elementární částice. 
I když touto výpovědí poukazuji na to, že existuje základní sedmerý řetězec přírodních sil a že 
existují ještě další částice v těch už známých a ještě neznámých elementárních částicích a že 
pak teprve pod touto sedmerou řadou začíná to, z čehož prapůvodně vše vzniklo z čisté du‐
chovní energie,  tak  tím nevyzrazuji  žádné  tajemství, neboť  to  celé odpovídá Učení ducha, 
ve kterém tyto věci přece otevřeně uvádím. A protože pozemským fyzikům, obzvláště části‐
covým  fyzikům,  chybí  niterní  a  základní  vědomosti  ohledně  vlastní  duchovně‐energetické 
stavby těchto věcí, nemohou si ani přece nic počít s tím, o čem hovořím. Musely by to už být 
přesné údaje a vysvětlení, aby z nich mohli vědci vytěžit užitek. Poznatky fyziků ohledně pra‐
vé a základní stavby a přesných souvislostí materie se přece nacházejí stále ještě v materiální 
oblasti materie, neboť až do dnešní doby nebyli natolik chytří, aby přišli na myšlenku, že pů‐
vod veškeré materie, všeho existujícího a celkového Univerza vůbec, nelze jednoduše vysvět‐
lit z čistě materiální oblasti. I elementární částice jsou jako takové navzdory svojí energetické 
nepatrnosti a nenápadnosti stále  čistě materiální a nikoliv  ještě nemateriální, neboť to ne‐
materiální  je  čistě  duchovně‐energetické  povahy,  a  jen  tato  energie  je  absolutně  jediným 
původem všech věcí a veškeré materie jakéhokoliv typu. A k materii přitom patří všechno, co 
je pevně hmotné, kapalné a plynné, což lze lidmi vnímat a nejrůznějšími způsoby měřit a do‐
kazovat, jak mi to tvůj otec vysvětlil podle vaší fyziky. To jemnohmotné a nejjemnějihmotné 
(Feinststoffliche – pozn. překl.) ovšem sestává z čisté duchovní energie a ta není pro člověka 
uchopitelná. A  jen  tato duchovní energie  je prapůvod  vší  existence  těch  věcí,  které může 
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člověk v nějaké podobě uchopit, dokázat a měřit, zatímco do dnešní doby ještě není schopen 
– a ještě dlouho do budoucna nebude – tvořivě‐přírodní duchovní energii dokázat a změřit. 
Protože ale pozemským vědcům – kteří se zabývají původem života a tím i pevnou, kapalnou 
a plynnou materií a  snaží  se ohledně  toho  vše odůvodnit –  chybí  i  ty nejminimálnější po‐
znatky ohledně energie ducha, ze které vše v absolutním prapůvodu vzešlo a vzniklo, tak jsou 
ještě velice vzdáleni tomu, aby v tomto směru bádali a získávali poznatky z toho, jakým způ‐
sobem z čistě duchovní energie proces vzniku materie vyplývá. Tak jako děti, které se nelibě 
rýpají  ve  svém  jídle  a  nenachází  v něm  to,  co  jim  chutná,  tak  se  rýpají  pozemští  vědci 
v oblasti,  ve  které  nemohou  nalézt  skutečný  původ  všech  věcí.  Samozřejmě  je  v  tomto 
zkoumání nezbytné znát čistě materiální aspekty materie a tyto poznatky pak správně použí‐
vat, aby se tím nenatropilo neštěstí, avšak chce‐li člověk poznat skutečný původ všech věcí, 
pak v něm musí konečně dozrát poznatek, který  tkví v energii ducha. Ten ovšem nemá nic 
společného s tím, co pozemšťané bludně označují jako »duch«, který jako takový má ztěles‐
ňovat to, co je lidské vědomí. Duch, resp. energie ducha, není vědomí, neboť duch nebo prá‐
vě energie ducha nemyslí a nevytváří »duchovní« vlastnictví (v češtině se říká: duševní vlast‐
nictví – pozn. překl), neboť to je vyhrazeno výhradně materiálnímu vědomí. Takže se u člově‐
ka, anebo jiné formy života, nemůže vyskytnout žádná »duchovní nemoc«, nýbrž jen zakalení 
a  nemoc  vědomí  atd.,  neboť  duch,  resp.  forma  ducha,  resp.  energie ducha,  je  zcela  tabu 
a nelze ji ovlivnit žádnými věcmi z materiální oblasti, jako jsou nemoci atd. 

Ptaah  Viděno z tohoto pohledu, nelze proti tvým vysvětlením nic namítat. Mylně se mi zdá‐
lo, že jsi chtěl otevřeně hovořit o tom, co je třeba činit ohledně … 

Billy  Promiň, mýlit se může někdy každý; toho není skutečně nikdo ušetřen. Ovšem tvoje 
napomenutí,  abych  nevyzradil  nic,  co  by  mohlo  přinést  jakékoliv  škody,  je  ovšem  zcela 
správně na místě, neboť by se mohlo přece stát, že se jednou prokecnu. Rozumím tomu, že 
u pozemšťanů, obzvláště pak u  fyziků všeho druhu, by mohlo příliš mnoho vědomostí vést 
ke katastrofálnímu neštěstí, pokud by se mohli dostat příliš brzy k určitým poznatkům. Už jen 
to, co vyvstalo z příliš brzkého poznání ohledně jaderné fyziky, dokazuje úděsnou měrou, co 
způsobí příliš brzké poznatky, pokud  se mohou uplatnit  v praxi. Tak by mohly nastat další 
a ještě hrůznější  katastrofy, pokud by  se mohly  získat ohledně částicové  fyziky příliš brzké 
poznatky a v důsledku toho by se sériově vyráběly nové zbraně, ještě katastrofálnější než ty 
atomové. Jak mi Sfath jednou vysvětlil, mohlo by to být v případě ultra‐elementárních částic 
absolutně možné, pokud by se měly zneužít za účelem destrukce. Bylo by ale možná dobré, 
kdybys ke všemu tomu, co  jsem řekl, mohl přispět  ještě svým dílem, ale prosím  jednoduše, 
aby tomu, co řekneš, všichni zájemci rozuměli. 

Ptaah  To  rád udělám. Mám‐li  to vyložit  jednoduše,  tak by příliš brzké poznání mohlo vést 
k závažným následkům tak,  jako se to stalo příliš brzkým získáním poznatků ve věci štěpení 
atomu. Už jen tyto poznatky způsobily krajně zhoubné, nebezpečné, negativní a katastrofální 
následky pro pozemské lidstvo, jakož ale i obrovské škody a zničení celé fauny, flóry a klima‐
tu, které už nelze napravit a které přetrvávají do současné doby a budou  trvat až do doby 
budoucí. To, že se poznatky ohledně atomové techniky a  jejího využití používaly a používají 
v podobě nukleárních bomb  a  zbraní  atd.  za účelem hromadného  vyhlazování  lidí  a  jejich 
úskočného vraždění – nemluvě o obrovském zničení lidských vymožeností válkami atd. –, což 
pozemskému lidstvu přineslo a přináší smrt, neštěstí a zhoubu, to jsou katastrofální následky 
jednoho z mnoha příliš brzkých poznatků ohledně  fyzikálních zákonů,  jejich hodnot a mož‐
ností. Zmínit  je k tomu nutno  i dalekosáhlé následky plynoucí z  jaderných elektráren, které 
z důvodů přímého nebo nepřímého  technického  selhání  vyvolaného přírodními  silami  (zá‐
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kladních interakcí – pozn. překl.) ozářily na velmi dlouhou dobu velmi široké oblasti a učinily 
je  neobyvatelnými.  Nemluvě  o  ozáření  lidí,  zvířat  a  zvířeny,  což  vedlo  a  nadále  povede 
k bezpočtu  úmrtím,  vážným  poškozením  novorozenců  a  děsivým mutacím.  Protože  si  po‐
zemští vědci – nejenom fyzici, nýbrž vědci ve všech odvětvích – nejsou vědomi své skutečné 
odpovědnosti ohledně svého bádání a poznatků, což se prokázalo za poslední čtyři tisíciletí, 
tak je každý nový vědecký poznatek nebezpečný vůči životu, fauně, flóře a lidstvu, pokud se 
přitom  jedná o  cokoliv nového  jakéhokoliv druhu,  co  lze nějak použít destruktivně a  život 
poškozujícím způsobem. Z tohoto důvodu se musí zabránit tomu, aby se přinejmenším naše 
vysoce  rozvinuté,  velmi  rozsáhlé  a pokročilé  technické,  fyzikální,  lékařské, biologické,  che‐
mické,  astronomické  atd. poznatky,  znalosti, praktiky,  schopnosti, možnosti  a politika  atd. 
vysvětlovaly a předávaly pozemšťanům, neboť ti by v důsledku své nezodpovědnosti natropi‐
li  ještě mnohem větší škody, než tak učinili v posledních tisíciletích a nadále tak  činí. Podle 
našich  direktiv  nesmíme  zmínit  ani  veliké  a  rozsáhlé  lékařské  poznatky  a  praktiky,  neboť 
i nám známé poznatky  lékařské vědy by pozemšťané nezodpovědně a nemilosrdně zneužili, 
ať už by  tím účelem bylo  týrání,  špionáž, anebo v tom  smyslu,  že by  z toho  sami pro  sebe 
vytěžili užitek vládychtiví lidé, anebo všelijaké mocnosti. Např. by si tito lidé chtěli prodloužit 
svůj život o mnohá desetiletí, či dokonce staletí, a vládnout tak nad svými národy jako nemi‐
losrdní,  bezskrupulózní,  brutální  a  v mnoha  ohledech  zvrácení mocichtivci. Naše  direktivy 
nám  tak  zakazují,  abychom  vydali  naše  vědomosti  takovýmto  ještě  nesmírně  barbarským 
a nezodpovědným lidem, přičemž zvrácení žel nejsou jen jednotliví mocichtivci, nýbrž většina 
pozemského  lidstva, takže  jim nesmí být zprostředkováno vyšší vědění ve zmíněných oblas‐
tech. V dnešní mase pozemského  lidstva, která  čítá více  jako osm miliard pozemšťanů,  lze 
skutečně zmínit jen minoritu, která se snaží o opravdovou lidskost a skutečné lidství. A je to 
skutečně  jen tato menšina, která se vědomě snaží o evoluci vědomí s ohledem na vnímání, 
poznávání a následování tvořivě‐přírodních zákonů a přikázání. Jediná cesta pomoci ve všeo‐
becné podobě  spočívá proto  jen  v tom,  že poskytujeme  impulsně určitou pomoc ohledně 
vývoje čestnosti pozemského lidstva, aby se učilo vnímat tvořivě‐přírodní zákony, osvojit si je 
a postupně  je realizovat pokrokovým způsobem. U určitých  lidstev se tedy snažíme, poučit 
nenápadné osoby prostřednictvím  impulsů univerzálně platných  tvořivě‐přírodních  zákonů 
a přikázání, aby mohly u svých národů být činné ve vyučující podobě, avšak aniž by samy mě‐
ly tušení o tom, že se  jim dostává  impulzního poučení. Na světech, na kterých existují větší 
skupiny nejdávnějších potomků Nokodemionovy  linie, se – pokud tyto světy dosáhly určité 
evolutivní úrovně vědomí – začlení mezi lid moudří lidé, kteří pak poskytují poučení. Podob‐
ně to je také u pozemšťanů, přičemž na Zemi se to vztahuje na přímou linii prorocké činnosti 
Nokodemiona, do které  je vřazen větší počet starých účastníků mise, což ti přece nemusím 
speciálně vysvětlovat. … 

Billy  … Přelidnění ale páchá škody, a to stále více, neboť nezadržitelně roste a s ním roste 
i všechno možné zlo, které z něho plyne, a vyskytuje se stále více přírodních katastrof. Sou‐
kromě jsi mně na toto téma posledně řekl, že v důsledku lidstvem vyvolané změny klimatu se 
velmi výrazně oteplují světové oceány, a tím by se mohl zhroutit takzvaný globální oceánický 
výměník, který prohání vodu všemi světovými oceány. 

Ptaah  Tak tomu  je, neboť pokud se zhroutí globální oceánický výměník, který proudí coby 
mocný proud oceány a stále smíchává jejich vodstva, pak by se zastavily pohyby moří, což by 
pak znamenalo, že vymizí většina všeho života na Zemi. Už v dnešní době je to velmi špatné, 
neboť světová moře se povážlivě silně oteplila, a sice v posledních 17,9  letech s takovou te‐
pelnou energií, která se musí počítat na dvě (2) miliardy atomových bomb v Hirošimě. Země 
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se už dnes nachází vinou pozemšťanů uprostřed tohoto zničujícího procesu, přičemž se moře 
a globální oceánický výměník s rostoucí nebezpečností stále více oteplují. 

Billy  Tady nepomůže žádné mluvení ani varování, stejně jako nepomůže ani ohledně všeho 
ostatního zla,  jako např. ohledně toho, že se v obrovském množství masově pěstuje hovězí 
dobytek, prasata, další zvířata a veškerá drůbež, aby se zvládl uspokojit hlad lidí po mase. Že 
se ale přitom pěstuje a produkuje obrovské množství a tuny potravin jen pro tato zvířata, aby 
se mohla krmit, o  tom není  světové obyvatelstvo  zpraveno,  jakož ani ohledně  toho,  že  se 
obrovské množství rostlinných potravin přeměňuje v biopalivo, aby se tím poháněla motoro‐
vá vozidla. A to vše se bez rozpaků děje působením světových koncernů a bezskrupulózních 
zemědělců atd., kteří chtějí vydělávat jen peníze a stále bohatnout, zatímco na Zemi milióny 
lidí hladoví a umírá hladem. Ale i o tom jsme mluvili už často, přičemž s tebou nyní chci pro‐
hovořit něco, co je skutečně nepotěšitelné … 

 

Přátelskost, vlídnost, soucit, hřejivost soucitu a láska 

Dobré  kvality přátelskosti,  soucitu, hřejivosti  soucitu,  vlídnosti a  lásky  tvoří  společně  velmi 
úrodnou  půdu  pro  to,  aby  ve  vědomí  člověka  vzrůstala  rozsáhlá  myšlenková  a  citová 
sounáležitost  s  bližními.  Vytvářejí‐li  přátelskost,  láska,  soucit,  hřejivost  soucitu  a  vlídnost 
základ  pro  člověka  důstojného  chování,  potom  člověk  s  velkou  otevřeností  činí  hodnotné 
zkušenosti a vše, oč  se  snaží,  se  stane  svobodnějším a plynulejším. Opravdová přátelskost, 
hřejivost  soucitu  a  vlídnost  jsou  něco  zcela  přirozeného,  co  je  v  člověku  od  základu  od 
narození  přítomno,  takže  v  sobě  tyto  hodnoty musí  jen  probudit  a  rozvinout,  což může 
vyplynout  zcela  přirozeně,  následuje‐li  tvořivě‐přírodní  zákonitosti  a  přikázání. Mnoho  lidí 
však tyto zákony a přikázání přechází, ba je dokonce ani nerozpozná a nerozumí jim, a tak se 
mohou přátelskosti, vlídnosti a hřejivosti soucitu dopracovat jen tak, že tyto hodnoty vědomě 
rozvinou.  K  tomu  učení Nokodemiona  již  od  nepamětných  dob  uvádí,  že  každý  rozumem 
obdařený  člověk  má  k  dispozici  vlastní  formulace  a  představy,  resp.  obrazné  a  ideové 
myšlenkové možnosti a  z nich plynoucí odpovídající  city,  jež může uplatnit  k  tomu, aby  se 
oněm pěti hodnotám, tj. přátelskosti, vlídnosti, soucitu, lásky a hřejivosti soucitu, dopracoval 
a aktivoval je pro sebe samého i ve vztahu ke svým bližním. S praktikováním těchto formulací 
a představ může  člověk  experimentovat dle  vlastního uvážení, přičemž může  též  zjišťovat, 
zdali  jsou  pro  jeho  vlastní  osobu  upotřebitelné  a  užitečné  anebo  zdali  je musí  pozměnit 
do jiné  podoby.  Pro  začátek  tohoto  učení  lze  poradit,  aby  člověk  dotyčné  formulace 
a fantazie,  resp.  obrazné  myšlenkové  představy  pěstoval,  resp.  si  je  v  myšlenkách 
či polohlasně  opakoval  dvakrát  denně  deset  až  patnáct minut  po  dobu  několika měsíců. 
Zpočátku může celé  toto cvičení působit poněkud mechanicky až  trapně, anebo může vést 
dokonce k opaku toho, co jím chce člověk docílit. Případně tak mohou vyvstat myšlenky, city 
a popuzení vyvolávající  zlost  či  stud, avšak  to musí být pro  člověka o  to větším podnětem 
k tomu, aby se vše snažil pochopit tak, že mu to celé absolutně přináší užitek a výhody a že 
musí ke všemu přistupovat přátelsky a  trpělivě a  tedy vše  láskyplně přijmout. Projevy  jako 
zlost, stud a popuzení atd. v něm ve zmíněném ohledu vyvstávají jen tehdy, získá‐li zcestným 
způsobem  převahu  jeho  osobní  a  chybné  logické myšlení.  To  však  se  skutečnou  logikou 
vpravdě  nemá  nic  společného,  neboť  se  jedná  o  zaslepení  plynoucí  z  chybných myšlenek 
ohledně  vlastní  hodnoty  a  z  nich  vycházejících  chybných  citů.  Nebude‐li  člověk  těmto 
chybným  myšlenkám  a  citům  věnovat  pozornost,  potom  se  bude  přátelskost,  vlídnost 
a hřejivost soucitu s určitostí pomalu ale  jistě rozvíjet, a  to  i  tehdy, bude‐li  člověk  tu a  tam 
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muset překonávat lehké či těžké vnitřní či vnější obtíže. 

K rozvoji přátelskosti, vlídnosti a hřejivosti soucitu existuje např. následující meditační meto‐
da: Zaujmeme pohodlnou pozici vsedě či vleže nebo se vydáme na pomalou procházku, při‐
čemž se uvolníme a odpoutáme od všeho, co nás zatěžuje. Podle nejlepších schopností zklid‐
níme své ustavičně čilé a uhánějící vědomí a odpoutáme se od všeho, co nás niterně zaměst‐
nává a zatěžuje, tedy i od plánů a starostí atd. V tomto od každodennosti oproštěném stavu 
pak můžeme vytvářet a pronášet slova a věty, které musíme zaměřovat na své vlastní vědo‐
mí, čímž potom také oslovíme svou vlastní osobu. Slova a věty lásky, přátelskosti, soucítění, 
hřejivosti  soucitu  a  vlídnosti  zaměřené na nás  samé  jsou přitom  velice důležité  a  vykazují 
zásadní  hodnotu,  neboť mají‐li  tyto  hodnoty  vzniknout  a  nabýt  účinnosti  pro  naše  bližní 
a všechny formy života atd., pak je musíme nejprve nechat uzrát, stvořit a pochopit ve svém 
vlastním vědomí a pro svou vlastní osobu. Jen tak bude totiž možné, abychom přátelskost, 
lásku,  vlídnost,  soucit  a hřejivost  soucitu projevovali  i  vůči  svým bližním  a  všem ostatním 
formám života a uměli je též předávat dál.  

Patřičná slova a věty sloužící k vytvoření řečených hodnot můžeme volit, utvářet a vyslovovat 
zcela individuálně, avšak přitom je nezbytné, abychom je – jak již bylo vysvětleno – formulo‐
vali tak, abychom  jimi oslovovali své vlastní vědomí a svou vlastní osobu. To může vypadat 
kupříkladu takto: 

Přátelskost, vlídnost, hřejivost soucitu a láska jsou mi vlastní a naplňují všechny mé myšlen‐
ky, city a celé mé chování v každém ohledu, a tyto hodnoty prožívám ve všem, co činím. 

nebo: 

Jsem naplněn láskou, přátelskostí, hřejivostí soucitu a vlídností; v sobě samém jsem pokojný, 
harmonický, svobodný a povznesený štěstím, přičemž to vše prožívám též v dobrých způso‐

bech chování. 

nebo: 

Ať naplněn jsem přátelskostí, vlídností, láskou a soucitem a ať cítím se pokojně a dobře, 
abych si osvojil hodnotné myšlenky, city a způsoby chování. 

nebo: 

V mém nitru působí přátelskost, soucit, vlídnost a láska; tyto hodnoty mě zcela naplňují, činí 
mě pokojným, mírným a harmonickým a obdařují mě štěstím. 

Samozřejmě lze libovolně zformulovat a použít i jiná, zcela osobně individuální slova a věty, 
které budou přizpůsobeny na míru vlastnímu pochopení a rozumu, takže zde není dán žádný 
konkrétní  předpis  a  člověk může  vše  utvářet  a  uskutečňovat  dle  svého  vlastního  uvážení 
a vůle. Při tom může uplatňovat i osobní krásné a láskyplné myšlenkové obrazy, které by měl 
rozvinout pro sebe samého jako např. ohledně časů spokojenosti, štěstí, radosti, jistoty, dů‐
věry, harmonie,  lásky a pokoje. Takovéto vzpomínkové obrazy může vyjadřovat slovy a vě‐
tami podobně jako v případě vět již uvedených, avšak stále by je měl spojovat s hodnotami 
přátelskosti, vlídnosti,  lásky, soucitu a hřejivosti soucitu. Vše by měl  jednoduše  formulovat 
tak,  jak  je  to pro něj osobně nejpřínosnější, aby na  to nastavil své vědomí. Utvořená slova 
a věty by měl neustále opakovat, nejméně tři‐ až čtyřikrát denně, po dobu patnácti až dvace‐
ti minut, a to několik týdnů či v případě nutnosti až několik měsíců. Přitom je dána rada uči‐
nit poslední opakování před usnutím. Při celém tomto cvičení  je důležité, aby recitace pro‐
bouzela myšlenky a city a aby to vše také pronikalo do vědomí – to by mělo trvat tak dlouho, 
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dokud  soucit,  vlídnost,  hřejivost  soucitu,  láska  a přátelskost ohledně  vlastní osoby  citelně 
nevzrostou a nerozšíří se. Pokud se toto podařilo, může  člověk – až k tomu bude ochoten, 
schopen a vystanou v něm odpovídající myšlenky a city – po určité době to celé rozšířit, pře‐
nést a předávat dál i na své bližní a jiné formy života. Při tom je ovšem výhodou, aby si k to‐
mu nejprve zvolil jen jednoho člověka, který je mu velmi blízký a jenž svou náklonnost také 
upřímně dokázal. Leč před tímto krokem by si měl člověk tuto osobu nejprve obrazně před‐
stavit a zformovat pro ni patřičná slova, resp. větu, která/kterou může utvořit obdobně, jako 
tak učinil pro svou vlastní osobu. Recitační cvičení může tedy znít na příklad následovně: 

Přátelskost, vlídnost, hřejivost soucitu a láska jsou přítomny v jeho/jejím nitru a naplňují 
všechny jeho/její myšlenky, city a celé jeho/její chování v každém ohledu, a tyto hodnoty 

prožívá ve všem, co činí. 

nebo: 

Je naplněn(a) láskou, přátelskostí, hřejivostí soucitu a vlídností; v sobě samé(m) je pokojný/á, 
harmonický/á, svobodný/á a povznesený/á štěstím, přičemž vše prožívá též v dobrých způ‐

sobech chování. 

nebo: 

Ať naplněn(a) je přátelskostí, vlídností, láskou a soucitem, ať cítí se pokojně a dobře, aby si 
osvojil(a) hodnotné myšlenky, city a způsoby chování. 

nebo: 

V jeho/jejím nitru působí přátelskost, soucit, vlídnost a láska; tyto hodnoty ji/jej zcela napl‐
ňují, činí ji/jej pokojným, mírným a harmonickým a obdařují ji/jej štěstím. 

Samozřejmě  lze  i v tomto ohledu, tedy ohledně nějakého  jiného  člověka,  libovolně utvářet 
a používat různá jiná, zcela individuální slova a věty, které budou též přizpůsobeny vlastnímu 
pochopení  a  rozumu. Ani  v  tomto  směru  tedy po  stránce dotyčných  slov  a  vět neexistuje 
žádný konkrétní předpis, takže může člověk vše utvářet a uskutečňovat dle svého vlastního 
uvážení a vůle. 

Pokud člověk praktikováním tohoto meditačního recitačního cvičení rozvinul ve svém vlast‐
ním nitru, vědomí, myšlenkách a citech přátelskost, vlídnost, soucit, hřejivost soucitu a ne‐
zbytnou lásku pro druhého člověka – kterému možná za mnoho vděčí –, potom se tyto hod‐
noty rozvinou i pro něj samého a přenesou se na druhého člověka. Nastane‐li toto uspokoji‐
vým způsobem, pak může člověk obdobně zohlednit několik dalších lidí, jako např. členy ro‐
diny, přátele, přítelkyně a známé. Jestliže  i u těchto osob docílí prospěšných a hodnotných 
úspěchů, pak může krok za krokem zohledňovat stále více  lidí, zprvu např. sousedy, potom 
postupně všechny své spolubližní ve vlastním okruhu a nakonec všechny lidi na celém světě. 
Nejpozději tehdy nastane okamžik, kdy bude nakonec možné to celé rozšířit  i na  jiné formy 
života v celé živočišné a rostlinné říši na Zemi, na rostliny, zvířata, ostatní zvířenu1 a všechny 
bytosti vůbec. V této fázi může člověk nakonec zohlednit ty lidi, s nimiž má osobní nepřátel‐
ské vztahy či jiné těžkosti, přičemž chová přání tyto okolnosti ukončit. V tomto případě musí 
tedy vlastní přátelskost, vlídnost a  lásku,  jakož  i vlastní hodnoty soucitu a hřejivosti soucitu 
v opětovné a hojné míře zaměřit  i na tyto osoby a kromě toho  je  i  jim musí přiřknout výše 

                                                            
1 Učení rozlišuje mezi zvířaty (Tiere) a ostatní zvířenou (Getier). Zvířata jsou výhradně savci, zatímco ostatní 

zvířena označuje všechny ostatní živočichy mimo savce, jako např. plazy, ryby, obojživelníky, ptáky 
a všechnu drůbež, jakož ale i bakterie a viry – pozn. překl. 
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uvedeným způsobem, tedy tak, aby i ony byly jimi naplněny. Toto je, krom rozumné vzájem‐
né domluvy, odjakživa ten nejlepší způsob,  jak  lze mezi  lidmi rozřešit a ukončit nepřátelství 
a těžkosti. Faktem odedávna je, že se vědomí s trochou cviku neustálými účelně zaměřenými 
myšlenkami  a  city  rozvine  žádaným  způsobem,  z  čehož  vzejde  láska, přátelskost,  vlídnost, 
soucit a hřejivost soucitu. Vytvoří‐li  člověk všechny tyto hodnoty, tak bude  jen během pat‐
nácti či dvaceti minut schopen zahrnout do svých meditačních recitačních cvičení mnoho lidí 
i  jiných  forem života, a  to počínaje sebou samým, neboť v principu musí každý  člověk vést 
k lepšímu nejdříve sám sebe, dříve než může něco lepšího očekávat od ostatních. 

S trochou dobré vůle, dobrou motivací a špetkou zájmu  lze toto meditační recitační cvičení 
praktikovat všude a při jakékoli možné příležitosti, takže k tomu není zapotřebí žádné zvlášt‐
ní místo ani čas. Právě tak k tomu není potřeba ani žádná náboženská, sektářská či jiná víra, 
ale pouze motivace, vůle, zájem a praktikování tohoto cvičení, neboť pokud člověk učiní vše 
správně, dostaví se úspěch sám od sebe a ten dokáže, že recitační cvičení má svou správnost. 
Toto cvičení  lze provádět  i společně s ostatními, stejně smýšlejícími  lidmi, přičemž, bude‐li 
vše učiněno správně, vznikne mezi všemi zúčastněnými vřelé spojení, což opět vyplyne ze síly 
přátelskosti, vlídnosti,  lásky, soucitu a hřejivosti soucitu. Ať už člověk toto meditativní reci‐
tační cvičení provádí sám anebo ve společnosti s ostatními, má toto cvičení na vlastní osobu, 
jakož  i na  život velmi uklidňující účinek,  což přispívá k  tomu,  že vznikají důsledky,  jež  jsou 
stále spjaty s přátelskostí, vlídností, láskou, soucitem a hřejivostí soucitu.  

Billy 

SSSC, 23. března 2012, 16.45 hod. 

 

Čtenářská otázka – HAARP 

HAARP: Tak zní zkratka pro americký vojenský objekt, který pomocí obřích polí antén ovliv‐
ňuje  ionosféru. Amíci  pokrytecky  uvádějí,  že  za  pomoci  tohoto  zařízení  pozorují  zemskou 
kůru.  Jak ale kontrují znepokojení obyvatelé v oblasti anténových zařízení,  je  jejich skuteč‐
ným cílem globální manipulace s počasím. Víš o tom něco? 

Franco Chelini / Švýcarsko 

Odpověď 

HAARP  je  zkratka  pro  »High  Frequency  Active  Auroral  Research  Program«,  česky  »Vyso‐
kofrekvenční aktivní aurorální výzkum«. Za tím se skrývá projekt Američanů, který může způ‐
sobit  větší  katastrofu  na  lidstvu  než  výroba  atomové  bomby. V  rámci  projektu HAARP  se 
ve skutečnosti staví testovací zařízení, s nímž může být vedena bitva ve stylu science‐fiction. 
Jedná se o doslova šílený pokus, neboť  je přece v plánu ostřelovat nebe energetickými pa‐
prsky, k čemuž má právě sloužit tento obří anténový komplex, který se skrývá za nevinným 
označením HAARP. 

Tyto energetické paprsky jsou ionosférou vrženy nazpět v podobě elektrických vln extrémně 
nízké frekvence (ELF), čímž se pak tyto vlny mění v zákeřnou zbraň: 

ELF‐vlny vnikají do mozků lidí a zvířat, pokud jsou na ně zaměřeny, což oběti, resp. 
lidi nejen vyřadí z akce a učiní neschopnými boje, ale rovněž je přivede k šílenství. 
ELF‐vlny  ale  armáda  využívá  i  v  jiných  ohledech,  neboť  pronikají  dokonce 
i kamennými a ocelovými zdmi atd. 
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ELF‐vlny  zlepšují  rádiový  kontakt  dokonce  i  v  masivních  bunkrech  a  jaderných 
ponorkách atd. 

ELF‐vlny pronikají i do zeminy a mohou tak vystopovat skryté bunkry. 

ELF‐vlny mohou dále vysledovat a  lokalizovat raketové střely,  letadla  i  jiná  letová 
tělesa, a to i za zakřiveným zemským povrchem. 

ELF‐vlny mají schopnost zablokovat veškerou elektroniku a rozhlas. 

To vše je však pouze jedna stránka techniky HAARP, neboť přinejmenším stejně znepokojivé 
jsou i potenciální vedlejší následky, které musí být brány v potaz. Skutečností totiž je, že do‐
sud nikdo netuší, jak ionosféra zareaguje, až bude prohýbána energetickými paprsky. Je nut‐
no uvážit, že je ionosféra velmi citlivá. Spolu s ozónovou vrstvou stíní Zemi a všechen pozem‐
ský  život před  smrtícím  zářením  z kosmu.  Je veskrze myslitelné,  že dodatečné energetické 
záření způsobené HAARPem by tento citlivý systém mohlo nejen narušit, ale i zničit, což při‐
rozeně platí i pro ozónovou vrstvu. 

Vojáci  a  jejich  vědci  tato  nebezpečí  sa‐
mozřejmě  vidět nechtějí  a  jednoduše  se 
domnívají, že se nic nestane, a proto na‐
vzdory  varovným  hlasům  jednoduše  po‐
kračují  dál.  V  roce  2003 má  180  antén 
zahájit toto šílenství. Testování však pro‐
bíhá již nyní s cca 60 hotovými anténami. 

V  předhůří  Aljašky  je  stavěn  les  antén 
jako  testovací  zóna  pro  rádiovou  válku. 
Účel  těchto  antén  má  být  tento:  Nad 
ozonovou vrstvou se nachází citlivá iono‐
sféra.  To  jest  plynná  vrstva  nasycená 
elektrickými  částečkami  –  ióny.  HAARP 
jakožto  oteplovač  ionosféry  využívá  své 
antény  k  tomu,  aby  jimi do určitých ob‐
lastí  ionosféry vystřeloval koncentrované 
vysokofrekvenční  rádiové  vlny.  Tím 
vzniknou  umělé  iónové mraky,  které  se 

prohnou  a  působí  jako  čočky.  Ty  pak  vymrští  zpět  ELF‐vlny,  jež  vykazují  extrémně  nízkou 
frekvenci.  Tyto  vlny  pak mohou  např.  lokalizovat  letová  tělesa,  stejně  jako  je  lze  využít 
i k jiným, rušivým a smrtícím účelům a zaměřit je i na jiné zóny na zemském povrchu – vždy 
na základě toho, pod jakým úhlem iónové čočky rádiové vlny vystřelí. 

Mars ztratil svou atmosféru již před dlouhou dobou. Nyní může Zemi brzy hrozit totéž, a sice 
nezodpovědností  a  šílenstvím  Američanů,  kteří mají  na  svědomí  také  nejničivější  šílenství 
druhé  světové  války  –  atomovou  bombu.  Vláda  USA  sice  konejší  obyvatelstvo,  že  je  prý 
HAARP čistě vědecké zařízení, avšak ve skutečnosti se za tímto projektem skrývá gigantická 
paprsková zbraň, mající nový a obrovský vojenský potenciál. To může znamenat  i obrovský 
potenciál  ohrožení  pro  celou  planetu  a  všechny  formy  života  na  ní  žijící.  Povinná  studie 
o vlivu HAARPu na životní prostředí sice pro jistotu hovoří o „změnách v ionosféře“, které by 
mj. mohly ovlivnit i ozonový pás, avšak tato studie nebyla, což je příznačné, vytvořena ame‐
rickým spolkovým úřadem pro životní prostředí, nýbrž Air Force a samotným námořnictvem. 
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Vlastně není vůbec  žádných pochyb o  tom, proč  stát  jako Amerika  chce paprskovými děly 
rozstřílet ozonovou vrstvu a  ionosféru, známe‐li způsob myšlení všech těch, kteří chtějí být 
za všech okolností ti největší a nejmocnější – za což samozřejmě nemohou všichni ti Ameri‐
čané, již jsou proti a kteří jsou ve svém smýšlení skutečně pozitivní a lidští, stejně jako nemo‐
hou ani za to, že jisté velkohubé živly mají hlavní slovo nebo s těmito živly ostatní svorně křičí 
ve sboru. 

Přes  to  všechno  se  však naskýtá otázka, proč  se  riziko nekontrolovatelné  řetězové  reakce 
přinejmenším v ozonové vrstvě a ionosféře vědomě podstupuje? Tuto otázku si zřejmě mů‐
žeme zodpovědět tím, že pro vojáky a zúčastněně velké a malé  firmy  je rozhodující zaprvé 
zajištění práce, zadruhé aplikační možnosti HAARPu a v neposlední řadě do oběhu uvedené 
peníze a s tím spojená moc. 

HAARP může rozpoutat síly, vůči nimž dosud žádný potenciální protivník není schopen odvě‐
tit nic, co by bylo alespoň zčásti srovnatelné. Dosud patřily ke každému scénáři  jaderného 
útoku ve velké výšce odpálené nukleární nálože s velkým EMP (elektromagnetickým pulsem). 
HAARP použitý jako zbraň tohoto účinku dociluje i bez energie jaderného záření. HAARP do‐
káže ještě mnohem více, neboť s jeho pomocí lze nahlédnout i hluboko pod zemský povrch, 
kupříkladu  i za účelem nalezení ropných zásob nebo,  jak  již bylo vysvětleno, k  lokalizaci taj‐
ných bunkrů. Fakt, že určitá záření mohou být pro člověka, rostliny a zvířata nejen nebezpeč‐
ná, ale dokonce i smrtelná, je jednoduše bez okolků brán v potaz. HAARP může být sice nasa‐
zen jako super radar a současně zničit střely s plochou dráhou letu, avšak to neospravedlňuje 
k tomu, zahrávat si se životem lidstva, rostlin, zvířat a existencí celé planety. To ale pro vojá‐
ky, velké firmy ani zodpovědné persony ve vládě USA nehraje žádnou roli. Právě naopak, ti si 
ještě mnou ruce, že se neproviňují vůči zákazu  jaderného testování (kterým se tak  jako tak 
žádné státy neřídí, anebo jen minimum z nich), vůči smlouvám o antibalistických obranných 
systémech či o odzbrojení. Veselí se však i z toho, že, alespoň do dnešního dne, nevzbudili se 
svým zločinným jednáním v široké světové veřejnosti velké pozdvižení, jelikož to mohli dopo‐
sud takřka úplně zamlčet – ale i proto, že se o to lid vůbec nestará. 

Války s použitím paprskových děl a mikrovln se brzy stanou skutečností. Lidé na Zemi si však 
vskutku nemohou dovolit ztratit ozonovou vrstvu a ani  jinou sféru obklopující Zemi – nebo 
dokonce svůj vlastní život a život rostlin a zvířat. Pozemšťané si nemohou dovolit šťourat se 
gigawatty v atmosféře a vytvářet v  různých  sférách vypoukliny, narušovat v nich harmonii 
či je dokonce zničit. Tímto šílenstvím budou přinejmenším způsobeny rány, které se již nikdy 
nebudou moci zahojit, a to ohrozí všechen život na Zemi – možná natrvalo. 

V současnosti je zařízení doposud jen ve slabém testovacím provozu, avšak světové klima již 
vykazuje  narušení,  které  již  nelze  přehlédnout.  Tento  fakt  ovšem  zodpovědné  osoby 
v HAARPu a jejich horlivé kejvaly nikterak netrápí, vždyť dokonce popírají, že mezi globálními 
přírodními  katastrofami  a  těmito  nebezpečnými  experimenty  existuje  souvislost.  Pleja‐
den/Plejaren však oproti tomu vysvětlují, že tato souvislost věru existuje, stejně jako existuje 
s ohledem na znečištění a destrukci životního prostředí a oteplení klimatu, z čehož vyplývají 
záplavy,  sopečné výbuchy,  zemětřesení a výkyvy počasí –  i  to nastává vinou v  současnosti 
dosud slabých testů HAARPu. 

Piloti  jsou  již delší dobu vyzýváni k  tomu, aby  toto  zařízení oblétali velkým obloukem, při‐
čemž  jeho  výkon mezitím možná  jede na plné obrátky nebo  tomu  tak bude  v  roce  1998. 
K vypálení díry do ionosféry stačí už jen jeden gigawatt, avšak nakonec má být výkon zaříze‐
ní, resp. paprskového děla, vystupňován až na gigawattů 100; to je 100 miliard wattů. 
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Skutečně  je to tak, že tato nová paprsková zbraň ovlivňuje a poškozuje vědomí  lidí a zvířat 
stejně jako ovlivňuje a poškozuje i dědičnou výbavu veškerého zvířectva, rostlinstva a samo‐
zřejmě i lidí – zcela nehledě na okolnost, že celé vysoce citlivé energetické pole Země může 
být natolik zmanipulováno, že nastane změna pólů. 

Nebezpečných, zničujících a smrtících možností, které ostřelováním ionosféry mohou nastat, 
je mnoho. Nad tím si však zodpovědné osoby hlavu nelámou, a tak tento tajný program zbro‐
jení – v  jehož  rámci má být  rozstřílena ozonová vrstva a oteplena  ionosféra – bezohledně 
realizují. 

V Americe se psal rok 1945, když vědci z pověření vlády a armády USA odpálili první jadernou 
pumu. A jak teprve později doznali, tak předtím ani nevěděli, co se vlastně stane a zdali mož‐
ná  nedojde  k  nukleární  řetězové  reakci,  která možná  sežehne  celou  zemskou  atmosféru, 
ba dokonce celou planetu. A tak jako tehdy v případě testů atomové bomby, tak jsou i dnes 
v případě HAARPu šance 50:50.  I dnes se experiment provádí s tímto vědomím, stejně  jako 
již tehdy v roce 1945 při odpálení jaderné bomby. Nejhorší obavy se sice onehdy nenaplnily, 
jelikož šlo opět vše „dobře“, avšak z pokusu vzešly jiné a právě tak děsivé scénáře, když byly 
zkonstruovány nové bomby a svrženy na lidmi obývané oblasti, následkem čehož byly zabity 
statisíce lidí, bezpočet z nich byl zohaven popáleninami a mnoho potomků radioaktivně ozá‐
řených  se podobalo  spíše monstrům než  lidem. Mimoto byly od  těch dob na  celém  světě 
nesmírně rozsáhlé oblasti radioaktivně zamořeny a na mnoho tisíciletí učiněny neobyvatel‐
nými. Toto zamoření nastalo jak vinou testování jaderných bomb, tak i vinou jejich komerč‐
ního užívání. Tím ovšem výčet stále ještě nekončí, neboť nespočetné  lidské oběti si od těch 
dob na celém světě vyžádal i k mírovým účelům užívaný jaderný materiál, a sice vinou zamo‐
ření, resp.  jaderného ozáření, vzniklého nehodami  či  lidskou  lehkomyslností a kriminalitou. 
Právě v posledně jmenovaném ohledu stojí opět na špici Amerika, neboť zodpovědné perso‐
ny tohoto státu (který v tomto směru žel není jediný) prováděly na mnoha tisících nevinných 
lidí v celých vesnicích a malých městech zločinné tajné pokusy s radioaktivním zářením, jakož 
ale i s radioaktivními léky atd., atp. To jsou sice fakta, která mezitím přinejmenším zčásti ve‐
šla  veřejně  ve  známost,  avšak  na  jedné  straně  nebyla  ani  zdaleka  všechna  objasněna 
a na straně  druhé  byla  natolik  nelidská,  že  se musíme  ptát,  zdali  zodpovědní  zúčastnění 
a zastánci  těchto  intrik sami  ještě byli a  jsou  lidské bytosti anebo  jen nestvůrná, krvelačná 
a nezodpovědná monstra. 

Vinou atomové bomby, která byla a  je používána k válečným  i komerčním účelům,  stejně 
jako vinou jiného a takzvaně mírového užívání atomové energie byly na celé Zemi napáchány 
nenapravitelné škody a nekonečné utrpení a bída – a  to probíhá  i nadále. Američané však 
i přesto pokračují dál a plánují nyní ve vší tajnosti nový zločin na  lidstvu – vysoce brizantní 
sérii testů za účelem přechodu na nový, futuristický, destruktivní a smrtící zbraňový systém, 
který může být pro celou planetu a všechny na ní žijící formy života – k nimž se  jak známo 
řadí i člověk – zničující a smrtící. Výsledek, jakož i pozdější následky tohoto šílenství jsou prá‐
vě tak nejisté  jako  již tehdy v roce 1945, kdy byla odpálena první atomová bomba. Existují 
nicméně zděšení vědci, kteří s celou touto záležitostí nemají nic společného a kteří se domní‐
vají, že je vinou mocichtivosti pozemšťanů a především armády a vládních činitelů USA opět 
v sázce veškerý život na Zemi, jak ho známe, a dokonce i existence celé planety. 

Všichni vědci, kteří si ještě uvědomují svoji zodpovědnost, považují HAARP za jednu z největ‐
ších hrozeb pro ozonovou vrstvu, ovšem nepočítajíce mnoho jiných vlivů, které může HAARP 
vyvolat i v jiných sférách, na planetě Zemi i u všech forem života. Možnosti sahají od rakoviny 
kůže až k posunům klimatický zón, od nehorázných výkyvů počasí a katastrof sucha až k po‐
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vodním, zemětřesením a sopečným erupcím. To jsou však všechno věci, které na denní pořá‐
dek patří  již nyní a které vyplývají z šílenství přelidnění a  jeho dopadů. K těm se  řadí např. 
zničení a znečištění životního prostředí a z toho vycházející skleníkový efekt,  jakož ale  i po‐
suvy zatížení ve svrchní zemské vrstvě atd., atp.  Již dlouhou dobu na  tom ale nesou  i vinu 
dnes  již nepřetržité pokusy HAARP,  které  zapříčiňují  klimatické  změny  a  tím  i  celosvětová 
zemětřesení, sopečné výbuchy, extrémní průtrže mračen a katastrofy v životním prostředí. 
To  samozřejmě  zodpovědní  činitelé HAARPu  popírají,  nicméně  Plejaden/Plejaren  v  tomto 
směru vysvětlují, že tomu skutečně tak je a že HAARP z dlouhodobého hlediska způsobí tolik 
škod,  utrpení,  bídy,  nouze,  destrukce  a  zničení,  že  opětovná  vyrovnanost  veškeré  přírody 
a všeho života prý  již nebude dosažitelná,  jelikož vyvstanou dlouhodobé účinky, které beze 
zbytku vše negativně ovlivní a opětovnou regeneraci znemožní. 

Již dlouhou dobu se na celém světě pořádá hon na ničitele ozónu, CFC – a to je také správné. 
Američané však mnoho záležitostí ohledně ochrany životního prostředí bojkotují, stejně jako 
to  činí  i ohledně podpory a  zachování  života obecně. To dokazuje už  jen  trest  smrti, který 
mnoho Američanů nadšeně velebí a nemilosrdně jej aplikuje. A tak jako se zodpovědní čini‐
telé USA a jejich podržtaškové chovají autokraticky zde, tak to činí i v záležitosti svého nové‐
ho zbraňového systému HAARP a povyšují se nad všechny lidi v celém lidstvu, aby do citlivé 
ionosféry vystřelovali nebezpečné díry a ohrožovali všechen život na Zemi. Jednoduše si oso‐
bují právo o tomto rozhodovat a věří, že jejich bezuzdnou mocichtivost a megalomanství nic 
nepřekoná. 

HAARP  poškozuje  a  částečně  rozpouští  ionosféru,  což  vyvolává  nebezpečí  volného  vniku 
kosmického záření. Už jen to dosvědčuje, že HAARP je nezodpovědný projekt. Toto šílenství 
má ale už historii, která je národu zpravidla zatajována: Již v roce 1958 byly ve vesmíru odpá‐
leny 3  jaderné pumy za účelem ovlivnění počasí. Po tomto šílenství to trvalo právě  jen dva 
roky, než v důsledku  toho vyplynula celá série klimatických katastrof. V roce 1961  to zašlo 
tak daleko, že bylo do  ionosféry vystřeleno 350 000 2–4 centimetry dlouhých měděných je‐
hel, načež se Země pomstila tím, že vypuklo zemětřesení o síle 8,5 stupně Richterovy škály 
a v Chile se velká část pobřeží sesula do moře. Roku 1963 pak Američané a SSSR ve stratosfé‐
ře odpálili 300 megatun  silné  atomové bomby,  čímž byly  v ozonové  vrstvě protrženy obří 
díry. To je však právě jen několik málo na lidstvu spáchaných zločinných machinací Američa‐
nů a někdejšího Sovětského svazu, neboť na triko Američanů a Rusů jde ve skutečnosti něko‐
lik  tuctů  takovýchto zločinů, což se vztahuje  i na Francouze,  Izraelce, Číňany a  jiné národy, 
které jednají v témže rámci.  

To, co může nyní nastat vinou HAARPu, může být  ještě mnohem horší než vše, co zde kdy 
bylo  předtím.  Nebezpečí  hrozí  z  Aljašky,  320  kilometrů  severovýchodně  od  Anchorage. 
Na tamější samotě vzniká les antén s 360 stožáry o výšce 24 metrů, s nímž chtějí vojáci vhá‐
nět do ionosféry soustředěné vysokofrekvenční záření (což také zčásti již notnou dobu dělají, 
z  čehož  již nyní  v  rozšířené podobě  vyplývají  klimatické  katastrofy  a  katastrofy  v  životním 
prostředí,  jakož  i zemětřesení a sopečné exploze), aby tak ohřívali ochranný pás a částečně 
jej  posunuli.  Tímto  způsobem  jsou  do  ionosféry  vypalovány  gigantické  „čočky“,  které  pak 
paprsky v koncentrované podobě vysílají zpět k Zemi. Vědecký podklad pro HAARP vytvořil 
nezodpovědný Teslův žák Bernard Eastlund, který si svou práci již v roce 1985 nechal paten‐
tovat pod hrozivým označením „Metoda a zařízení ke změně oblasti v atmosféře,  ionosféře 
a/nebo magnetosféře Země“. Tento projekt představuje globální vandalismus, neboť v  jeho 
rámci je do vrchních sfér Země vystřelováno obří množství energie o síle gigawattů. Součas‐
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ně  v  žádném  případě  nelze  odhadnout,  co  to  v  bližší  či  vzdálenější  budoucnosti  na  Zemi 
a všech jejích formách života, jako jsou lidé, zvířata a rostliny, napáchá. 

Několik málo  let po  svém objevu  ztratil Eastlund  v důsledku nedostatku  financí nad  svým 
patentem kontrolu, přičemž prohlásil, že vznikající anténové zařízení na Aljašce je gigantická 
paprsková  zbraň, která může  zničit nejen všechny komunikační  sítě, nýbrž  i  rakety,  letadla 
a satelity a dokáže  ještě mnohem více. Chtěné či nechtěné vedlejší  jevy mohou prý být mj. 
i klimatické katastrofy na celé Zemi či některých  jejích částech,  jakož ale  i vpád smrtelného 
kosmického záření  (před nímž se nedá chránit) na ty části Země, které určí vojáci a zodpo‐
vědní činitelé státu atd.  

 

Billy 

(výňatek z bulletinu č. 13, leden 1998) 

Co Ptaah při 260. kontaktu 3. února 1998 podal za vysvětlení ohledně projektu HAARP, plyne 
z následujícího dialogu: 

Billy … Jedná se opět o projekt HAARP a otázka zní, zdali těžké výboje blesků při bouřích rov‐
něž nemají ničivý účinek v ionosféře nebo vlivem ionosféry? 

Ptaah  Výboje blesků při bouřích samozřejmě sahají až vzhůru do ionosféry, čímž jsou zásad‐
ně ovlivňovány a  řízeny povětrnostní a klimatické podmínky, pokud  to  tak  smím  říci. Tyto 
výboje blesků mají ovšem ve srovnání s energiemi uvolněnými HAARPem zásadně odlišnou 
energetickou povahu. Výboje blesků ve  struktuře  ionosféry ani nezpůsobují  žádnou  škodu, 
a tedy do ní  ani nevypalují  žádné prohlubně  či  trychtýře,  resp. parabolickému  zrcadlu po‐
dobná vyklenutí,  jako  je tomu v případě energií HAARPu. Výboje blesků se směrem vzhůru 
rozpínají na  velmi  široké ploše  a  ionosféru  zasahují  takříkajíc  jen  „jemně“,  takže nevzniká 
žádná škoda. „Tvrdá“ energie HAARPu je oproti tomu agresivní a také tak působí, což struk‐
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turu  ionosféry  poškozuje.  Zodpovědné  osoby  samozřejmě  vše  v  tomto  směru  dementují 
a interpretují vědomě chybně, stejně jako popírají i skutečnost, že to celé není pouze vědec‐
ký experiment, ale nesmírně nebezpečný zbraňový systém, kterým lze zásadně a podle libos‐
ti ovlivňovat povětrnostní a klimatické podmínky, a tedy může být zneužit k válečným úče‐
lům. Toto nejsou jednoduše jen domněnky, nýbrž fakta, s nimiž zodpovědné osoby již dlou‐
hou dobu koketují a  jsou  jim známa – zcela navzdory  jinak znějícím  lživým  tvrzením, která 
uvádějí. 

Billy  Přirozené  jevy,  jako  jsou  výboje  blesků  vzniklé  při  bouřích  nebo  jiným  přirozeným 
způsobem, tedy s ionosféru ničícími energiemi HAARPu nelze nijak srovnávat, byť jsou ener‐
gie HAARPu nesmírně slabší než milionnásobné výboje blesků. 

Ptaah  Ne, zde nelze činit žádné příměry,  jelikož  jsou dány zcela  jiné předpoklady, procesy, 
účinky a dopady těchto účinků. 

Billy  A to si zodpovědné osoby uvědomují? 

Ptaah: Ve svém velikášství v tomto směru přehlížejí důležité faktory, avšak  i kdyby  jim tyto 
faktory byly zcela jasné, tak by tato fakta popřeli, což přece již nyní dělají ohledně všech těch 
poznatků, které  již mají. Bezcitně proto popírají  i skutečnost, že velmi velký díl  již dlouhou 
dobu se objevujících přírodních katastrof, jako sopečné výbuchy, zemětřesení, sucha, záplavy 
a nejrůznější mocné bouře po celé zeměkouli, vycházejí z  jejich kriminálních  intrik. K  tomu 
přináleží i fenomén El Niño, který se vinou jejich destruktivního konání stále více zvrhává. El 
Niño je sice přirozeně se vyskytující děj, avšak to celé se vinou destruktivního konání vědců a 
jiných  zodpovědných osob  čím dál  tím  více přeměňuje  ve  zhoubný  katastrofický moment. 
Přirozeně působící síly  jsou vlivem protipřírodních sil nezodpovědně vytvořených  člověkem 
zesíleny a kumulovány, pročež  se vše vychyluje  z normálu,  jako  se  to  již děje v případě El 
Niño. (...) 

(výňatek z FIGU bulletinu č. 15, květen 1998) 

 

Čtenářská otázka 

V  jednom z Vašich bulletinů  jsem  četl něco o dalajlámovi, který v poslední době opět budí 
pozornost v souvislosti s Tibetem,  tamními nepokoji a  tvrdým zásahem Číňanů. Domnívám 
se, stejně  jako to uvádějí Číňané, že vlastním strůjcem tibetských nepokojů  je dalajláma. Je 
tento můj názor správný a máte o tom bližší informace? 

K. Tobler, Švýcarsko 

Odpověď: 

Ani zde bych pro Vás nechtěl formulovat žádnou novou odpověď, ale uvedu část kontaktního 
rozhovoru mezi Ptaah a mnou, který se vztahuje na naši rozmluvu ze 7. března 2008.        Billy 

Ptaah … Tibet, a především Lhasu, postihnou velké politické a náboženské nepokoje obyva‐
telstva, které budou  zaměřeny proti  Číně a v nichž  se budou významně angažovat  i mnozí 
mniši, kteří tak dokážou, že nejsou tak mírumilovní, jakými předstírají být. Důvodem pro tyto 
krvavé a  zničující nepokoje budou nastávající olympijské hry, které budou vítaným nástro‐
jem, jak svět poštvat proti Číně, která samozřejmě tvrdě a nemilosrdně udeří zpět, což si vy‐
žádá větší množství lidských životů. Strůjcem, resp. původcem tohoto dění je dalajláma, kte‐
rý je ve své hlouposti ve skrytu politicky aktivní a usiluje o moc, čímž vyvolává nepokoje. Vše 



AKTUALITY FIGU-Studiengruppe Česká republika č. 6, březen 2014 14 

přitom osnuje tak, že mu nic nelze dokázat, což  je pro vlka v rouše beránčím typické. Hlou‐
post  jsem dalajlámovi přiřknul proto, že své zákeřné provokace není schopen posoudit, ob‐
sáhnout  a  ani  dohlédnout  následky.  Své  zákeřné  dílo  tedy  nezodpovědně  vykonává  tak  – 
v tomto ohledu je chytrý dost –, že své následovníky, speciální pomocníky a posly zpracovává 
svými provokacemi pouze ústně a nic písemně nezaznamenává, takže mu nic nelze dokázat. 
Svojí politikou  lídra exilové vlády a hlavního duchovního vůdce má nad svými věřícími, kteří 
jej uctívají jako boha, velký vliv a moc, takže je schopen je řídit podle svých plánů a vůle, aniž 
by tito  jeho  lstivé cíle rozpoznali. Jeho cílem přitom  je, aby se stal nezpochybnitelným poli‐
tickým a duchovním vládcem Tibetu a odtrhl jej od Číny jako nezávislý stát. To, že si přitom 
počíná politicko‐mocensky, jeho přímluvci úmyslně přehlížejí stejně jako i okolnost, že svým 
hanebným konáním žene své zastánce do nouze a bídy, ba často dokonce do záhuby – to je 
mu však naprosto lhostejné a do svého konání to vypočítavě zakalkuloval. Oficiálně vystupu‐
je jako pokrytec a vyzývá k umírnění a míru, avšak současně zákeřně a ve skrytu poštvává své 
zastánce a věřící k protičínskému odporu, jakož  i k povstáním a nepokojům. To činí, aniž by 
ve  své  hlouposti  sám  rozpoznal  skutečnou  podstatu  svého  konání,  totiž  že  je  náboženský 
a politický buřič, který svým konáním a počínáním mate svůj věřící lid a přivádí jej do nouze, 
bídy  a  k  trvalému  nepřátelství  vůči  Číně.  To  se mu  daří  velmi  snadno,  jelikož  Čína  nemá 
na celém světě žádnou dobrou pověst a provozuje mnoho nelidských a lidským životem po‐
hrdajících machinací. Dalajláma není ve své hlouposti a svém mocenském usilování schopen 
dohlédnout,  co  svým  věřícím  v  důsledku  brutálních  a  vražedných  opatření  Číny  způsobí 
za nouzi, bídu  a  škodu, neboť  čínští mocnáři  si nebudou brát  servítky  a nechají použít  zlé 
a zvrhlé násilí, jak je to v Číně již odjakživa běžné. Tak jako za starých časů neměl pro čínské 
mocnáře lidský život pražádný význam – vyjma jejich vlastního –, tak je tomu i dnes, a proto 
nechávají  brutálně,  bez  rozpaků,  bez  skrupulí  a  nezodpovědně  vraždit  a  prosazují  se  tak 
ve svých úřadech. 

Billy  To je mi známo stejně jako jeho nepřátelskost vůči ženám, kterou však dokáže umně 
skrývat. V Tibetu tedy nastane povyk a, jak uvádíš, především v hlavním městě Lhasa. O do‐
nucovacích metodách vládních úřadů a vražedných postupech čínské vlády proti nepřátelům 
režimu,  jinak smýšlejícím a zločincům atd. sice nemám vůbec valné mínění,  jelikož pohrdají 
lidským životem a  jsou nedůstojné člověka, avšak to, co podniká dalajláma se svým věřícím 
lidem, spadá do stejného rámce, neboť vinou jeho falešných nábožensko‐politických a světo‐
vě politických intrik nabíhají jeho věřící Číňanům na kudlu. Zplna hrdla řeční o míru a součas‐
ně s tím své věřící záludně svádí k protičínskému odporu, místo aby se upřímně snažil uzavřít 
s Čínou kompromis tím, že se vzdá svých samovládných a neoprávněných nároků být politic‐
kým mocnářem Tibetu a  jeho obyvatelstva. Měl by se spokojit s tím, že  je hlavním duchov‐
ním vůdcem  jemu věřících Tibeťanů, kteří ho velebí  jako boha a věří, že už by slunce nevy‐
svitlo,  kdyby  z pozice  vůdce politicko‐náboženské exilové  vlády odstoupil,  jak mi nedávno 
řekl  jeden Tibeťan, s nímž  jsem hovořil v čekárně u  lékaře. Tito  lidé  jsou dalajlámou a  jeho 
falešnými  řečmi natolik oklamáni,  že nedokážou pochopit,  co  se  skutečně děje a  že právě 
dalajláma je osnovatelem toho, že to mezi Tibetem a Čínou již dlouhou dobu politicky vře, že 
se vraždí a zabíjí, že dochází k povstáním a destrukci, že protéká  lidská krev a vládne teror, 
a to na obou stranách, tedy jak ze strany Číňanů, tak i ze strany Tibeťanů, do čehož se zapo‐
jují i údajně mírumilovní mniši. Pokud by dalajláma konal svou povinnost duchovního vůdce, 
potom by se politikou nezabýval a neměl by žádné ambice být vůdcem politickým. Pokud by 
byl  tím, za kterého se vydává, potom by usiloval o pravou  lásku a pravý mír a snažil by se 
s Čínou hledat mírové  řešení  tím,  že  se právě  sám  jako politický vůdce  stáhne a  zřekne  se 
toho, aby byl  ještě nějakým způsobem politicky činný. Tím by také mnoha svým věřícím za‐
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chránil život a umožnil by jim lepší život, neboť takovýmto jednáním by tibetský lid uchránil 
před tím, aby byl – vyvolává‐li nepokoje a povstání – vystaven vražedným intrikám čínských 
mocnářů. Tibet by se tak sice nestal vlastním státem, nicméně vedlo by to ke kompromisní‐
mu míru, který by mohl být nastálo a trvat tak dlouho, dokud by se v Číně mocenské poměry 
natolik nezměnily, že by bylo  jednoho dne možné se zodpovědnými a  lidskými vládnoucími 
Číny mírumilovným způsobem jednat o samostatnosti Tibetu a této samostatnosti skutečně 
dosáhnout. Avšak do té doby, co bude tibetský lid řídit politicky mocichtivý dalajláma, který 
k nezbytnému  kompromisu  není  ochoten,  přihodí  se  oklamaným  Tibeťanům  ještě mnoho 
neštěstí. 

Ptaah  Tak  to žel skutečně bude, a  to nejen ve Lhase, neboť  i Tibeťané žijící v exilu budou 
po celém  světě demonstrovat a páchat hmotné  škody,  za což budou muset nést následky. 
Jejich konání ovšem nelze srovnávat s násilnostmi a zničením, které se uskuteční ve Lhase. 
Žel  to bude  také  tak,  že olympijské hry budou vinou  tibetských machinací Tibeťanů a  Číny 
masivně politicky využity a nejrůznější mocnáři států a jejich přívrženci budou po celém světě 
ve slepé hlouposti nerozumně požadovat bojkot her v Číně, aniž by přitom věděli, jakou ško‐
du tím způsobí. 

Billy  Ještě to – ale to už jsme tu přece měli v roce 1980. 

Další slova ve věci Tibetu a Číny vyplynula v následující podobě 5. dubna 2008,  jak  je za‐
znamenáno v 462. oficiální kontaktní zprávě: 

Billy  … A když už  jsme u těchto nepříjemných věcí, chtěl bych se tě zeptat, zdali dnes víš 
něco více ohledně Tibetu a Číny. Tím mám na mysli olympijský běh s pochodní, který má vést 
vícero státy světa a dokonce  i na Mount Everest. Zde si umím představit, že Tibeťané žijící 
v exilu,  stejně  jako  jejich a dalajlámovi příznivci budou proti  tomu na celém  světě demon‐
strovat. 

Ptaah  To  odpovídá  skutečnému  stavu  věcí,  neboť  vinou  falešné  dalajlámovy  propagandy 
a jeho politických a náboženských  intrik  je poštváváno velmi mnoho  lidí a uváděno v omyl 
ohledně jeho skutečných záměrů a skutečných událostí v Tibetu a daných souvislostí. Velmi 
mnoho naivních, po stránce skutečného stavu věcí oklamaných  lidí tak bude poštváno proti 
Číně  a  olympiádě,  čímž  budou  svedeni  k  výtržnostem,  povyku  bojkotujícímu  olympiádu, 
agresivním skutkům, jiným násilnostem a demonstracím a pošpiní nepolitický smysl olympi‐
ády. Všichni ti hlupáci a prosťáčci, kteří se na tom podílejí – podobně jako v roce 1980 –, dě‐
lají  z olympiády politickou  záležitost a ohrožují  tím mírový a národy  spojující  smysl a účel 
olympijských her, které s politikou,  jež musí v každém případě zůstat vyloučena, nemají nic 
co do činění. Celosvětové demonstrace proti Číně tedy s olympijskými hrami nemají nic spo‐
lečného, a tudíž tyto hry nesmějí být demonstračními intrikami v exilu žijících Tibeťanů a je‐
jich a dalajlámových zastánců zneužívány k politickým účelům. Olympiáda musí zůstat tímto 
nedotčena, neboť pouze to je správné, a proto jsou bojkoty, výtržnosti, agresivní skutky, ni‐
čení a  jiné násilí a demonstrace všeho druhu proti hrám a účasti  sportovců na nich proti‐
právní a proti olympijskému smyslu. 

Billy  To vidím také tak. Vystihuješ to přesně. To, co dalajláma ohledně svých mocenských 
nároků na Tibet a jeho požadované nezávislosti na Číně osnuje za machinace, je čistě politic‐
ká záležitost a s olympiádou v Číně to nemá nic společného. Že ale  i přesto své věřící a jiné 
přívržence  lstivě politicky poštvává proti Číně a olympiádě, to tito věřící a zastánci očividně 
nerozpoznávají, stejně jako ani všichni ti vládnutí neschopní vládnoucí, kteří jej oslavují a vidí 
jako svátost. Tito vládnoucí  jsou natolik hloupí a pošetilí, že věří, že se mohou slunit v  jeho 
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»duchovnosti« a skvět se, aniž by si všimli toho, že podávají ruku vlkovi v rouše beránčím, jak 
jsi  jej  nazval.  Coby  »duchovní«  je  dalajláma  licoměrnost  sama,  a  to,  co  politicky  podniká 
ohledně Číny, je čistě jeho věc, neboť mezi všemi Tibeťany je to on sám, kdo pro Tibet poža‐
duje duchovní a politickou moc. To celé je tedy z jeho strany jen primitivní mocenský nárok, 
kvůli němuž je ve křížku s Čínou, která v Tibetu vykonává zlé násilí, přičemž Tibeťané, a sice 
i oni údajně mírumilovní mniši, násilí oplácejí. Toto násilí vykonává  i dalajláma, třebaže tak 
činí  záludně  prostřednictvím  jím  oklamaných  věřících  a  jiných  přívrženců,  kteří  jsou  zabiti 
nebo jinak týráni či potrestáni, zatímco jemu není zkřiven ani vlásek. To však nemá odvádět 
pozornost od faktu, že se i Čína, stejně jako dalajláma a Tibeťané, dopouští zlých chyb a šíří 
zlým násilím strach, teror, děs a smrt, ovšem s tím rozdílem, že Čína to právě činí otevřeně 
a pobuřuje tím svět proti sobě, zatímco dalajláma díky svým podlým a  lstivým  intrikám zů‐
stává nedotčený,  jelikož mu nic nelze dokázat, protože na veřejnosti káže pouze mír, avšak 
v pozadí klame a seje násilí. 

Ptaah  Jeho věřící a ostatní zastánci nechtějí skutečnou pravdu vidět ani znát. V protikladu 
k tomu jsou ale všechna ta zla čínských machinací využívána tak, že z toho vzniká zlá nenávist 
a více je zničeno než uděláno dobře. Aby se i Čína mohla učit, stát se mírumilovnou a mohla 
upustit  od  svého  člověka  nedůstojného  konání  a  násilí,  k  tomu  výtržnosti,  demonstrace, 
ostatní násilí a destrukce těch, kteří se proti Číně pozvedají z pouhé nenávisti, pomstychti‐
vosti a nepřátelství, maří každou příležitost. 

Billy  Přitom myslím  i na USA, v nichž budou hlupáci a prosťáčci patrně rovněž páchat vý‐
tržnosti a demonstrace a budou volat po bojkotu olympiády. Tedy v  zemi, která má  sama 
dost másla na hlavě a  jejíž tajné služby na celém světě šíří hrůzu a smrt, stejně  jako to činí 
i ozbrojené síly USA – pomysleme  jen na  Irák, Afghánistán a Guantanámo atd. Avšak o tom 
od nenávistníků  Číny není na  celém  světě nic  slyšet, neboť hrůzovláda  Spojených  států  je 
tabu, protože  je na nich mnoho států Země závislých a  tyto státy  jsou příliš zbabělé na  to, 
aby otevřeně zacházely s pravdou. Hloupost, pošetilost, věřícnost, závislost a zbabělost jsou 
žel vlastní velmi mnoha  lidem a nemohou být odstraněny,  jelikož k tomu chybí rozum, chá‐
pavost  a  inteligence. Má‐li  jednou na  Zemi  vzniknout mír,  svoboda  a harmonie, pak musí 
nastat  radikální obrat v myšlení, který musí být prostý necitelnosti,  zášti, pomstychtivosti, 
odplaty, klamání, věřícnosti, teroru a násilí, jakož i usilování o moc a touhy po zisku atd. 

Ptaah  S tím mohu jen souhlasit. 

(výňatek z mimořádného bulletinu FIGU č. 43, květen 2008) 

 

Téma: Zdraví člověka 

Mořská sůl, ledvinové kameny, migréna, rajčata 
Výňatky z kontaktu č. 216, z 16. března 1987, 23:11 hod 

Billy  … Pořád se říká, že mořská sůl má být mnohem zdravější než normální kuchyňská sůl. 
Asi z  toho důvodu, že má být právě zdravější, se  také prodává mnohem dráže než sůl nor‐
mální. Existují přitom o tolik nadsazené ceny, překonávající často 40krát  i 50krát či  ještě ví‐
cekrát to, kolik stojí běžná kuchyňská sůl.  

Quetzal  To je bezpochyby odporný podvod, neboť mořská sůl neobsahuje žádnou lepší 
nebo vyšší kvalitu než samotná kuchyňská sůl. Obě soli mají stejnou kvalitu. Tvrdí‐li se tedy, 
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že mořská sůl má lepší kvalitu nebo že je zdravější než takzvaná normální sůl, pak to odpoví‐
dá lži, ne‐li přímo podvodu, pokud se za to žádají navýšené ceny a provozují se s tím nesku‐
tečné obchodní praktiky. … 

Billy  … Teď ale něco jiného: Jeden lékař mě přiměl k tomu, abych se tě zeptal, zda můžeš 
podat  informaci o  tom,  je‐li náchylnost na  ledvinové  kameny dědičná.  S ohledem na  tuto 
problematiku vládnou u pozemských lékařů atd. pořád ještě značně nedostatečné poznatky, 
a proto je skutečně velmi důležité, abys učinil trochu osvěty. S poděkováním od toho lékaře 
můžeš jistě počítat. 

Quetzal  Ano, tak tomu skutečně  je. Náchylnost k ledvinovým kamenům může být dě‐
dičná v důsledku genově podmíněného defektu látkové výměny. 

Billy  A jaké konkrétní látky ledvinové kameny utváří nebo z čeho vznikají?  

Quetzal  Kameny ze šťavelanu vápenatého,  jak se  ledvinové kameny nazývají, vznikají 
různě, např. z potravin. K tomu patří mimo  jiné  i zelenina  jako mangold, chřest, rebarbora, 
ořechy a červená řepa atd. Nutno  je zmínit ale  i další produkty,  jako např. kakao a kakaové 
produkty.  Příčiny  ledvinových  kamenů mohou  být  ale  i  chybná  strava,  vývojová  anomálie 
ledvin, městnání moči a  infekce močových cest. Ledvinové kameny ale utváří obzvláště po‐
traviny, které obsahují velmi mnoho oxalátu. V této záležitosti je rovněž významný cukr, tak‐
že potraviny  a poživatiny bohaté na  cukr  atd. by  se měli  jíst  jen  s mírou  a  cílem  a nikoliv 
v přemíře. Velmi  důležitou  roli  v tom  hraje  ještě  tekutina,  voda,  kterou  se  vyplavují  z těla 
jedovaté  látky  a  také  přemíra  oxalátu.  K tomu  je  nezbytné,  aby  se  vždy  pilo  dostatečné 
množství tekutin, avšak vždy  jen v rámci toho, kolik  jich  člověk potřebuje. A protože žádný 
člověk není v tomto ohledu úplně stejný jako druhý, potřebuje jeden v normálním případě 2‐
3 litry vody denně, zatímco druhý si vystačí jen s jedním až dvěma, či třemi decilitry, aby za‐
ručil  tělu  správnou  zásobu  tekutinami.  Změnit  se  to  může  přirozeně  při  námaze  nebo 
v horku, anebo např. i při nemoci a tudíž i v důsledku horečky, čímž může vzniknout zvýšená 
potřeba  přísunu  tekutin. Ohledně  tebe  chci  zmínit,  že  jsi  jeden  z těch  lidí,  kteří  potřebují 
velmi málo tekutin, přičemž někdy dostačuje méně než jeden decilitr denně, pokud tvé tělo 
vůbec tekutinu potřebuje. To  je něco, čemu mnoho chybně  informovaných  lidí –  i  lékařů – 
nemůže či nechce rozumět, neboť to jednoduše přesahuje jejich porozumění. Důvodem tak‐
to malé potřeby  tekutin u  těchto  lidí, ke kterým patříš  i  ty,  lze spatřit v tom, že mají velmi 
dobrou látkovou výměnu, a tedy i velmi dobré trávení, zužitkování, pálení a přeměnu výživ‐
ných látek, takže se vyskytuje jen velmi málo jedovatých látek, které tak organizmus nezatě‐
žují a které se pak tedy jen zřídka musí z těla opět vyplavovat za pomocí velmi mála tekutin. 
To přirozeně platí  i pro odpadní  látky z potravin, které se utváří ve střevech pálením výživ‐
ných látek, a které se pak – rovněž tak sporadicky – vylučují z těla coby exkrementy. Dále je 
ještě potřeba zmínit skutečnost, že lidé, kteří si vystačí jen s malým množstvím tekutin a ne‐
trpí či jsou méně náchylní na ledvinové kameny, mají na svém jídelníčku málo potravin, které 
mají silný obsah oxalátu. 

Billy  Pak tu mám nyní jednu otázku ohledně migrény, kterou trpí tolik pozemšťanů. Můžeš 
mi říct, jaké faktory migrénu vyvolávají? 

Quetzal  Migrénu vyvolávají stresové situace, to znamená stres, který  je podmíněn fy‐
zicky, psychicky nebo po stránce vědomí. Takovéto stresové situace se mohou vyskytnout jak 
periodicky, tak chronicky, anebo sporadicky, a sice podle toho, jak se člověk ohledně zmíně‐
ných faktorů chová, tedy po stránce vědomí, fyzicky nebo psychicky. Myšlenky a z toho ply‐
noucí  city mají  velký  význam obzvláště  s ohledem na psychiku a  záležitosti  vědomí, neboť 
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právě myšlenky a z toho plynoucí city určují stav psychiky a stav vědomí. Další důležitý  faktor 
je výživa, která  je rovněž zodpovědná za vyvolání migrény, a sice  tehdy, když  člověk určité 
potraviny  nestráví  (míněna  je  nesnášenlivost,  resp.  intolerance  –  pozn.  překl.),  jako  je  to 
kupříkladu celkem často u mléka nebo mléčných produktů. Potravinová intolerance vyvolává 
fyzické stresové situace, které vůči migréně náchylné osoby nedokážou kontrolovat a zpra‐
covat, což platí i pro stresové situace vyvolané psychicky a po stránce vědomí. Může se jed‐
nat i o vlohy pro migrénu v důsledku všelijakých zdravotních potíží nebo genově podmíněné 
dědičnosti, čímž  jsou pak vyvolávány zmíněné stresové situace. Je ale také možné, že orga‐
nické, resp.  fyzické škody – ke kterým patří  i  jizvy  jakéhokoli druhu atd. – mohou způsobit 
spuštění migrény, což platí i pro alergie a určité nemoci, které můžou rovněž vyvolávat stre‐
sové situace. A jak již bylo vysvětleno, lidé trpící migrénou nejsou schopni kontrolovat, zpra‐
covat, a tedy zvládnout v různých podobách vyskytující se stres, což pak vede právě k utrpení 
a k bolestem, které jsou jen stěží snesitelné. Od samého počátku by se tedy měly eliminovat 
všechny faktory, které vedou k jakémukoli stresu – přirozeně do té míry, jak je to možné. To 
se vztahuje jak na práci, zacházení se spolubližními a situacemi každodenního života, tak ale 
i na výživu, při které by se měl člověk vyvarovat všeho nestravitelného. Vliv na výskyt migré‐
ny mají  i  elektromagnetická  záření,  která  vychází  jak  z přístrojů  a  elektrických  vedení,  tak 
i z elektromotorů  a  elektronických  přístrojů.  Pro migrénu  dokáže  být  v určitých  případech 
směrodatné i silné záření Země, jakož i statická elektřina, která se usazuje v určitých materiá‐
lech lidských vymožeností a se kterými lidé náchylní na migrénu přicházejí do bezprostřední‐
ho kontaktu.  Ještě  je nutné  říct, že u osob náchylných na migrénu může být  tato vyvolána 
pro ně nestravitelnými  léky, bylinkami, vůněmi  i pachy, stejně tak  i škodlivými nápoji,  jakož 
i prostředky na péči o tělo  jako mýdlem, balzámy, pleťovými mléky, šampóny a krémy atd. 
Spouštěči migrény mohou být  i nejrůznější oleje, masti, kapaliny a chemikálie, přijdou‐li do 
kontaktu s kůží, sliznicí nebo vnitřními orgány. 

Billy  Nestvůrné, co zde všechno hraje roli. O tom naše  lékařská věda  ještě neví nic, nebo 
jen velice málo. A než na všechny tyto skutečnosti přijde, jistě to ještě nějaký čas potrvá. Kéž 
by to bylo brzy, neboť pro lidi trpící silnou migrénou je jejich stav hotové peklo. 

Quetzal  Je to tak, avšak bude  ještě žel trvat mnoho  let, než pozemská věda rozpozná 
směrodatná důležitá fakta v důsledku svého snaživého zkoumání, a pak najde nezbytné pro‐
středky a cesty k tomu, aby uměla konečně odstranit zlo migrény.  

Billy  Přičemž  lidé  trpící migrénou  k tomu  pak  přirozeně musí  přispět  svým  dílem,  pro‐
střednictvím své myšlenkové práce a prostřednictvím z ní plynoucích citů; tím mám na mysli 
jejich vyléčení, neboť pokud jsem tomu správně rozuměl, pak je tato spolupráce přece zapo‐
třebí. 

Quetzal  Tato  spolupráce  je  skutečně nezbytná, neboť na myšlenkách a  citech, a  tím 
i na  stavu  psychiky,  závisí  velmi mnoho.  Přinejmenším  v době,  kdy  ještě  nejsou  nalezeny 
žádné léky nebo kdy ještě není vytvořena žádná genová technika, která by umožňovala natr‐
valo odstranit  všechny  faktory  způsobující migrénu.  Zatím  se  ale  v pozemské medicíně  žel 
nenašla cesta a nezbytné léčebné prostředky a nějaký čas ještě potrvá, než to bude tak dale‐
ko. …  

Billy  Smím  se  tě  ještě  jednou  zeptat,  co  jsi  kdysi  řekl ohledně  rajčat? Totiž,  že obsahují 
účinné látky, jež zabraňují určitým druhům rakoviny? 

Quetzal  Ano,  to  je  správně:  Rajčata  skutečně  obsahují  jisté  účinné  látky,  které  jsou 
schopné  s vysokým  procentem  úspěšnosti  zabránit  vzniku  určitých  druhů  rakoviny,  a  sice 
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obzvláště  rakovině  prostaty. Důležité  ale  přitom  je,  aby  se  člověk  vždy  v dostatečné míře 
vyživoval rajčaty a rajčatovými produkty, a sice ve vařeném stavu, neboť procesem vaření se 
účinné látky zesilují. Účinné látky z rajčat ovšem mohou pozitivně a preventivně ovlivnit i jiné 
druhy  rakoviny,  což  platí  i  v případě  jiných  druhů  zeleniny,  ovoce  a mnoha  léčivých  bylin 
a dalších rostlin. O tom ale nesmím – podle našich direktiv – podávat v oficiální podobě žád‐
ná vysvětlení, neboť by to bylo provinění proti vlastnímu vývoji pozemšťanů ve věci zkoumá‐
ní a sbírání poznatků. … 

 

Guido Moosbrugger 

… a přece létají! 

UFO: Největší výzva 

20. a 21. století 

Vážení čtenáři, 

naše studijní skupina se nyní věnuje překladu zce‐
la nového vydání knihy Guido Moosbruggera »… 
a přece  létají!«  z  německého  jazyka.  Vzhledem 
k rozsahu  této  v  roce  2012  vydané 
a přepracované knihy (747 stran A5) bude kvalitní 
překlad  běh  na  dlouhou  trať.  Jelikož  je  ovšem 
vydání  této  publikace  na  českém  trhu  zásadní  – 
poskytuje  přece  shrnutí  toho  hlavního  ohledně 
případu BEAM –, rozhodli jsme se tomuto překla‐
du  ve  svém  volném  čase  pravidelně  věnovat 
a knihu v následujících  letech – ve spolupráci s placeným externím překladatelem – uveřej‐
nit. Výsledky této  společné práce  si budete moci pravidelně přečíst  v občasníku Aktuality. 
V plánu máme postupně uveřejnit několik úvodních kapitol. Chcete‐li tento projekt finančně 
podpořit a vydání knihy tak urychlit, neváhejte se na nás obrátit. 

Pokračování: 

 

II. Tajemství takzvaných UFO 
Dne  24.  června  1947  informoval  Kenneth  Arnold,  americký  soukromý  pilot  a  obchodník 
s obilninami, že pozoroval formaci devíti žhnoucích disků, která letěla rychlostí asi 1500 km/h 
ve výšce 3000 metrů. Podle jeho výpovědi se disky houpaly na obloze podobně jako podšálky 
na vodní hladině. 

Asi  tímto způsobem zřejmě vznikl výraz »létající  talíř«, který se používá  ještě dnes, ačkoliv 
většinou s nádechem výsměchu. Ohledně pozorování Kennetha Arnolda bylo v rámci procesu 
objasňování minulosti během  tříletého objasňování a studie  (v  letech 2003–2006) zjištěno, 
že nepozoroval žádné mimozemské létající objekty, nýbrž jednokřídlá letadla USA, se kterými 
se tajně prováděly testovací lety, aniž by o tom byla veřejnost informována. 
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Nejčastěji člověk hovoří o takzvaných UFO a má tím na mysli neznámé, neidentifikované léta‐
jící objekty, resp. neznámé letící objekty. Pro většinu našich současníků jsou UFO stále jedno 
velké tajemství, které zjevně nebylo možné dodnes vyřešit. Chtě nechtě se tedy nabízí otáz‐
ka, co tedy vlastně vězí za těmito tajemnými  jevy, které byly v posledních desetiletích neu‐
stále a stále znovu pozorovány po celé planetě. 

Je vůbec někdo schopen podat závazné vysvětlení o UFO, nebo se musíme nadále spokojit 
s vágními domněnkami a hypotézami? Nuže – na základě absolutně spolehlivého  informač‐
ního zdroje, který ve FIGU máme,  jsem zcela schopen toto tajemství skutečných mimozem‐
ských UFO odhalit. I v ufologické oblasti žel ale platí známé přísloví: »Není všechno zlato, co 
se třpytí!« Jinými slovy: Kdo se zabývá ufologickými záležitostmi, musí se chtě nechtě vypo‐
řádat s tím, že většina zdánlivých pozorování UFO nemá s mimozemskými  létajícími objekty 
vůbec  nic  společného,  nýbrž  se  vztahuje  na  létající  stroje  povětšinou  futuristických  tvarů 
zkonstruované  pozemšťany. Nepřeberná  paleta  klamů,  omylů  a  podvodů  je  na  každý  pád 
mnohem pestřejší, než si  je  laik vůbec schopen byť  jen přibližně představit. Je tedy napros‐
tou nutností, abychom zcela jasně rozlišovali mezi fenomény UFO, které jsou neznámé pova‐
hy a původu, a pravými, pozemšťany postavenými létajícími objekty. 

 

A) Výskyty UFO neznámé povahy a původu 

K výskytům UFO neznámé povahy a původu patří: 

Optické klamy všeho druhu, 

to  znamená  nevšední  jevy  na  obloze  ve  dne  nebo  častěji  v noci,  které  se  chybným 
pozorováním  nebo  z důvodu  nedostatečných  znalostí  zařadí mezi  neznámé  létající  objekty 
a podle  toho  se  mylně  interpretují  coby  mimozemské  létající  objekty.  To  jsou  například 
pronikavě  se  třpytící  planety  (Jupiter,  Venuše),  oblaka  altokumulus  (skupina  bílých  nebo 
šedých kupovitých oblaků – pozn. překl.) ve tvaru čočky nebo osvětlená noční oblaka, polární 
záře,  zrcadlení  vzduchu  jako  nějaký  druh  fata morgány,  kulové  blesky,  zářící  bahenní  plyn 
(takzvané bludičky), velmi vysoko letící roj hmyzu nebo jiné přírodní úkazy. V úvahu připadají 
přirozeně  i  pozemské  objekty,  jako  např.  různé  balóny  (povětrnostní,  reklamní,  sportovní 
atd.), barevné  světelné  signály,  křiklavé  světlomety,  světelné padáky,  letadla,  vzducholodě, 
draci, parašutisté, krouživé pozemské satelity, svržené části létajících objektů atd. 

Podvody všeho druhu, 

počínaje  jednoduchými  fotomontážemi  a  různými  trikovými  záznamy  údajně  zahlédnutých 
objektů až po velmi bujné vylíčení kontaktů popř. letů s mimozemšťany, které ale v podstatě 
nejsou  nic  jiného  než  ryzí  výmysl.  Původci  těchto  intrik  jsou  zpravidla  notoričtí  lháři 
a podvodníci,  kteří  se  velmi  vychloubají  z touhy  po  renomé  a  senzaci,  z  komplexů 
méněcennosti  a  z jiných  motivů,  aby  byli  mnoha  lidmi  veřejně  uznáváni  a  obdivováni. 
Příležitostně  rozšiřují  nepravdivé  historky  o  UFO  zcela  záměrně  i mladiství,  lidé  narušení 
ve vědomí nebo vychytralí vtipálci, a to jednoduše proto, že chtějí své bližní pořádně napálit, 
načež pak mají nesmírnou radost z toho, když se jim jejich zlomyslný vtip povede. 

Nevědomé klamání prostřednictvím cizího ovlivnění, 

vyvolané užitím sil vědomí za pomoci nebo bez pomoci odpovídajících aparatur. Dotyční jsou 
skálopevně přesvědčeni,  že  to  či ono  vnímali,  resp.  sami  zažili,  což  však  v žádném případě 
neodpovídá skutečnosti. Tito nic netušící lidé informují mimo jiné o setkání prvního, druhého 
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a třetího druhu, o cestách vesmírem a mnoha takových záležitostech. Ve skutečnosti tkví celé 
kouzlo v tom, že daným osobám někdo cizí zážitek nafinguje (například teleprojekcí, sugescí 
nebo  vizí),  ale  natolik  věrohodně,  že  dotčení  mylnou  realitu,  která  za  tím  vězí,  žel 
nerozpoznají.  [Vědomě  vytvářené  mylné  vize  mohou  vykonavatelé  dle  libosti  řídit  coby 
klamavé obrazy, aby tak jiným osobám – pro ně zpravidla zcela nevědomě – zprostředkovaly 
určité dojmy a zážitky, které neodpovídají skutečnosti, avšak působí v klamavé podobě věrně. 
Celé dění se dotyčným nafinguje v podobě takzvaných klamavých obrazů, resp. reálných vizí, 
které vypadají natolik reálně a trvají na vlas přesně, jako by se vše odehrávalo ve skutečnosti. 
Vizi  fingovanou  tímto  způsobem  zpravidla  nelze  rozlišit  od  reality.]  Samozřejmě  by  bylo 
nespravedlivé, označit  za  lháře  lidi,  kteří propadli  takovýmito  falešným  vizím, neboť přece 
nemají nejmenší ponětí, že je jiní lidé zneužili pro nějaké účely. 

Nevědomé klamání prostřednictvím subjektivního sebeovlivňování, 

vyvolané  obrazotvorností  všeho  druhu  při  normálním  vědomí,  ale  i  při  schizofrenii, 
halucinaci,  iluzích  nebo  ve  stavu  transu  atd.  Osoby,  které  něco  takového  postihne,  často 
vypráví  ty  nejúžasnější  historky  o  setkání  s mimozemšťany,  o  cestách Vesmírem  atd.,  a  to 
natolik  přesvědčivě,  že  jim  na  to  skočí  sami  uznávaní  ufologové  a  píší  o  tom  tlusté  knihy, 
jejichž obsah se opírá o výpovědi těchto pseudokontaktérů. Takovýmto lidem, kteří jsou sami 
o  sobě  politováníhodní,  rovněž  nelze  připsat  vinu  za  nekalé  úmysly,  neboť  oni  sami 
nepostřehnou,  že  jejich  domnělé  zážitky  nejsou  vůbec  pravé  a  že  jen  padli  za  oběť 
nevědomému sebeklamu. 

Stav transu, tříštícího vědomí 

Na veřejnosti vystupuje od určité doby stále více lidí, kteří sami sebe přivádí do stavu transu 
tříštícího vědomí, aby pak nechali vlastními ústy promlouvat údajné »cizí bytosti«, »zemřelé« 
či  »ufonauty«.  Tento  druh  transu  se  vyvolává  buď  v nevědomé  podobě  chybně  řízenými 
okamžiky vědomí a psychickými faktory nebo vědomě s podvodnými záměry. Tato metoda je 
v současnosti velmi aktuální a praktikuje se po celém světě pod označením »channeling«. 

   

B) Pravé létající objekty 

S ohledem na to, co se dosud vysvětlilo, by možná mohl vyvstat dojem, že takzvaná UFO vů‐
bec  neexistují,  že  jsou  to  jen  výplody  v hlavách  ufologů,  lidí  stojících mimo  společenství 
a esoteriků  atd.  Tak  tomu  ale  není.  Tím  jsme  nyní  dospěli  k významné  a  aktuálně  klíčové 
otázce, co tedy neznámé létající objekty skutečně a pravdivě představují. Odpověď zní: Mezi 
pravé létající objekty počítáme pro začátek tyto: 

 

1. Materiální létající tělesa pozemského původu 

Ano, rozuměli jste zcela správně – materiální létající tělesa pozemského původu! Nejedná se 
o nic jiného než o následný další vývoj německých a kanadských létajících disků, které se vy‐
víjely coby Hitlerovy tajné a zázračné zbraně během druhé světové války a částečně se i otes‐
tovaly, které ale nakonec už nebyly nasazeny na frontě. 

Podklady  pro  vývoj  zcela  novodobých  létajících  strojů,  které  nakonec  vedly  ke  konstrukci 
ohnivých koulí a létajících disků s fantastickou a nevídanou letovou technikou, byly vypraco‐
vány východně od Lipska, v blízkosti Prahy, v BMW závodech ve Vratislavi, ve Vídni a na dal‐
ších místech. 
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Na základním výzkumu a na dalším vývoji se rozhodujícím způsobem podíleli: rakouský pří‐
rodovědec Viktor Schauberger  (pravý UFO kontaktér ve věci  impulzních kontaktů), němečtí 
letečtí experti a kapitáni Miethe, Schriever a Habermohl, Ital Bellonzo a mnoho dalších. Léta‐
jící  disky  kotoučovitého  tvaru  disponovaly  konvenčními  pohony  (tryskové motory, možná 
měly také pohonné ústrojí nového druhu). V každém případě se první úspěšné zkušební lety 
prototypů konaly na konci druhé světové války a přinesly na tehdejší poměry už zcela pozo‐
ruhodné výkony. Kupříkladu v polovině února 1945 vystoupal u Prahy létající disk během tří 
minut do výšky dvanácti kilometrů a dosáhl v horizontálním letu téměř dvojnásobek nadzvu‐
kové rychlosti (dle sebrané UFO dokumentace, viz seznam  literatury, bod č. 8). Létající disk 
se mohl mimo  jiné pohybovat vzduchem  jako vrtulník. Na konci války se pak měly všechny 
dostupné létající disky a související aparatury a stavební plány bezezbytku zničit, aby za žád‐
ných okolností nepadly do rukou nepřítele. Avšak tento plán se nedal uskutečnit na sto pro‐
cent. V každém případě došlo při odstraňování k záměrnému nebo nezamýšlenému přehléd‐
nutí těchto plánů a aparatur, a ty se rychle octly ve špatných rukou. Snadno se lze pochopi‐
telně domnívat, že vítězné mocnosti ukořistily tyto cenné podklady, ale zda to tak skutečně 
bylo, to se vymyká mým vědomostem. Podle údajů Plejaren je ovšem naprosto jisté, že sta‐
ronacistické  tajné  skupiny  (krom  vítězných mocností),  které  na  konci  druhé  světové  války 
vyklidily bitevní pole a mohly se ukrýt do bezpečí, dostaly do svých rukou zmíněnou kořist, 
a tak tyto novodobé  létající disky nadále vyvíjely – samozřejmě pod nejpřísnějším utajením. 
Podle údajů Plejaren měl průměr největšího létajícího disku v roce 1976 v každém případě již 
100 metrů.  Stálým  zlepšováním  pohonu  se  jeho  výkon mohl  v běhu  času  rapidně  zvýšit. 
Z vnějšího pohledu jsou tyto pozemské létající disky velmi podobné tělesům diskových tvarů 
mimozemského původu, a proto jsou vzájemně snadno zaměnitelné. Co se výkonu týče, tak 
se samozřejmě těm mimozemským objektům nepřibližují ani náznakem, ani kdyby dispono‐
valy zcela novodobým pohonným systémem. Protože tyto pozemské  létající disky skutečně 
existují – a tu a tam  je  lze pozorovat – vytvořily se dva zcela protikladné a zároveň chybné 
názorové tábory: 

1. Ti, kteří o existenci pozemských létajících disků vědí, jsou mylného názoru, že všechny 
tyto  létající  objekty  jsou  pozemského  původu,  resp.  spočívají  na  podvodech  a  klamech; 
mimozemské kosmické lodi jsou pak pro ně nereálné a nic víc než výplody fantazie. 

2. Jiní pak chybně považují úplně všechna tělesa tvaru disku bez rozdílů za mimozemská 
proto, že buď o pozemských  létajících discích nemají ani tušení, anebo o  jejich existenci nic 
vědět jednoduše nechtějí. 

 

2. Pozemská a mimozemská UFO, resp. technické létající stroje  

Největší část všech pozorovaných UFO – pokud se skutečně jedná o létající tělesa technické‐
ho typu – se vztahují na létající stroje postavené na Zemi, resp. o letadla různého futuristic‐
kého typu, která mají zpravidla původ v tajné vojenské technice nejrůznějších států. 

Z těch během posledních dvou set let (1800–2009) pozorovaných a skutečně mimozemských 
UFO, resp.  létajících strojů, patřily různé k Plejaren a  jejich spojencům ve federaci. Některé 
další cizí rasy, které navštěvovaly Zemi, Plejaren kontaktovali a tyto rasy přistoupily k pleja‐
rische federaci (viz 424. kontaktní zpráva ze 17. června 2006 = blok kontaktních zpráv č. 10), 
zatímco tři další skupiny nepozemšťanů, které již dlouhou dobu operují v pozemském vzduš‐
ném prostoru, nejsou v kontaktu  s Plejaren a  zjevně o nich nemají ani ponětí, neboť  je  se 
svou různě nedokonalou technikou nejsou schopni  lokalizovat. Plejaren byli schopni rozpo‐
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znat  tyto  (viz  450.  kontaktní  zpráva)  tři  cizí mimozemské  skupiny  jen  postupně  a  také  až 
po změně  tisíciletí  ve  21.  století  v květnu  2007,  a  sice  také  jen  za  pomoci  vysoce  vyspělé 
techniky, kterou jim poskytla jedna více vyvinutá rasa z Vesmíru DAL. 

Billy … Potom mám ještě jednu otázku ohledně vletů mimozemských létajících strojů do po‐
zemského prostoru,  jejichž počet  jste  kdysi  vyčíslili na  cca 3000  ročně.  Je nutno  vycházet 
z toho, že se v případě těchto létajících přístrojů jednalo jen o ty, které náležely členům vaší 
Federace a vám samotným? K tomu jste se nikdy blíže nevyjádřili, abyste poskytli nějaké vy‐
světlení. A  jak to bylo s Kennethem Arnoldem, který tvrdil, že ve  čtyřicátých  letech během 
letu se svým soukromým letadlem viděl několik UFO? A jak je to s Betty a Barneym Hillovými, 
kteří prý byli uneseni mimozemšťany stejně jako údajně mnoho jiných, kteří v hypnóze hovo‐
řili o kontaktech a únosech jakož i o lékařských vyšetřeních atd. prováděných únosci? A jak se 
to má s těmi gízskými hlupáky, sirianskými muži v černém a jejich společníky a také s brazil‐
skou skupinou? 

Ptaah  Ne,  není  to  tak,  jak  říkáš.  Kromě  nás  a  různých  příslušníků  naší  Federace  tu  bylo 
za poslední dvě staletí i několik málo dalších nepozemšťanů, kteří vlétli do pozemského pro‐
storu. Těch 3000 vletů ročně se ale celkově vzato vztahovalo na nás a na členy naší Federace 
jakož i na Asket a v několika málo případech na nepozemšťany, kteří potom vstoupili do naší 
Federace. Veškeré vlety se ale mezitím drasticky zredukovaly na několik málo tuctů za rok, 
přičemž tyto vlety se rovněž vztahují už  jen na naši práci a na návštěvy u tebe. Až na  jeden 
případ se všichni nepozemšťané,  již vlétli do pozemské oblasti, přidali k naší Federaci poté, 
co jsme s nimi vstoupili do kontaktu, jak už jsem říkal. Co se týče gízských inteligencí, sirian‐
ských mužů v černém, tak to  je  jiná záležitost, která sahá tisíce  let nazpět, kdežto brazilská 
skupina sestávala z bývalých nacistů, kteří se dokázali zmocnit jednoho objektu gízských inte‐
ligencí, což jsme rovněž byli schopni objasnit. Tato skupina však už dnes neexistuje, zatímco 
gízské inteligence byly poslány do vyhnanství a vymírají. Sirianští muži v černém byli mimoto 
po  svém  posledním  zlém  působení  proti  tobě  polapeni  silami  svého  domovského  světa 
a uvrženi do zajetí. Ani ti tedy již nepředstavují žádnou hrozbu. Pokud jde o Kennetha Arnol‐
da, tak jsme díky našemu tříletému objasňování zjistili, že nepozoroval žádné mimozemské, 
resp. nepozemské  létající objekty, nýbrž  tehdy  tajná  testovací  letadla USA s  technikou  jed‐
noho křídla. Totéž platí i pro různé další obdobné případy z té doby, které se však neomezily 
jen na USA, nýbrž k nim došlo i v jiných státech, které testovaly futuristické létající stroje, jež 
jsou testovány právě tak i dnes. Někteří další, jako Dan Fry a Schmidt atd., byli gízskými inte‐
ligencemi teleprojektivně přivedeni do zdánlivých realit, v nichž měli vizionářské zážitky, kte‐
ré pokládali za  realitu. Mnozí další však byli nebo  jsou stále  ještě pouze  lháři a podvodníci 
ve věcech údajných kontaktních  zážitků, které nikdy neexistovaly nebo neexistují. Ohledně 
manželského páru Hillových  a beze  zbytku  všech dalších osob,  které byly údajně uneseny 
nepozemšťany či dokonce trýzněny údajnými  lékařskými zákroky nebo kterým prý byly vsa‐
zeny  implantáty a  jež v hypnóze prozrazovaly takovéto zážitky,  je nutno říci, že tyto věci se 
nikdy nekonaly, nýbrž odpovídaly a odpovídají na jednu stranu iluzím, klamným představám 
a vědomým lžím a na druhou stranu schizofrenním vidinám a poruchám vědomí způsobeným 
rušivými elektromagnetickými poli Země, jež vyvolávají zdánlivé obrazy skutečnosti a zdánli‐
vě skutečné události  jakož  i zdánlivě skutečné vzpomínky a zdánlivě skutečné zážitky stejně 
jako zdánlivé bolesti, strach a zdánlivé pociťování atd. V případě Hillových byla příčinou ne‐
reálných  vzpomínek  na  zážitky  rušivá  elektromagnetická  pole  Země. Všechny  tyto  faktory 
lidé vědomě nebo nevědomě prozrazují či manipulují v hypnóze, resp. mohou  je takto pro‐
zrazovat či manipulovat, což znamená, že zhypnotizované osoby označují své zdánlivé zážitky 
a  zdánlivé  skutečnosti  atd.  za  realitu,  anebo  že  lháři  a  podvodníci mohou  své  vědomé  lži 
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a svůj vědomý podvod potvrzovat  i během hypnózy. Hypnóza není  totiž  žádný prostředek, 
jehož pomocí lze v takovýchto či jiných případech vypátrat pravdu. Beze zbytku všechny zále‐
žitosti, o nichž  jsme  se dříve v důsledku  těchto okolností domnívali,  že  jsou pravdivé,  jako 
kontakty mezi pozemšťany a nepozemšťany  jakož  i únosy ze strany nepozemšťanů, se díky 
možnosti naší nejnovější techniky pro objasňování takovýchto událostí až do raných dob mi‐
nulého a předminulého století ukázaly být nereálné. Poněvadž jsme tuto velice cennou tech‐
niku neovládali už dříve, nechali jsme se bohužel v otázce všech těchto jmenovaných záleži‐
tostí oklamat. Proto, a  také  kvůli  lžím a podvodům mnoha pozemšťanů ohledně údajných 
událostí ve zmiňované otázce, jsme se žel nechali ošálit vzhledem k údajným kontaktům mezi 
pozemšťany a nepozemšťany,  jakož ale  i ohledně údajných únosů a vyšetřovacích kontaktů 
atd. Pravdivé kontakty existovaly jen prostřednictvím našich impulzních kontaktů, jimiž jsme 
telepaticky‐aparaturně sdělovali  informace různým a zpravidla vzdělanějším pozemšťanům, 
přičemž  tyto osoby  však  vůbec nevěděly o  tom,  že  jsme  je  tímto  způsobem  kontaktovali, 
stejně jako to nevědělo mnoho vědců – jako např. Einstein a jiní proslulí pozemšťané –, kte‐
rým jsme stejným způsobem sdělovali informace, jež vedly k pokroku v technice a medicíně 
atd. Potom zde byli ještě oni učitelé v Indii, kteří tě vyučovali a kteří s námi měli zčásti fyzic‐
ké,  zčásti vědomé  telepatické kontakty, přičemž pro  tyto kontakty byly  rozhodujícími oso‐
bami nejprve můj otec Sfath a poté Asket. Jiné kontakty ze strany nepozemských astronautů 
se v minulém století konaly coby  jedna výjimka  jen  jedenkrát nechtěně v Jižní Americe, při‐
čemž tito nepozemšťané pocházeli z jiné časoprostorové struktury v oblasti Alfa Centauri (viz 
dopis od Horsta z 2. ledna 1976, strana 403 v této knize [Und sie fliegen doch! 2012] a blok 
kontaktních zpráv č. 2 z 8. července 1976, strany 282‐286). Naše kontakty s pozemšťany jsou 
ti všechny známé, přičemž všechny tyto kontaktní osoby zemřely a o svých kontaktech s ná‐
mi mlčely, pokud si  jich byly vědomy, což však platilo  jen ve velmi výjimečných případech. 
Pravidlem bylo, že jsme z naší strany provozovali pouze telepaticko‐impulzní kontakty a oso‐
by  přijímající  tyto  impulzy  o  tom  vůbec  nevěděly.  A  je  třeba  ještě  říci,  že  takovéto  jed‐
nostranné  kontakty  už  dnes  neprovádíme.  Veškeré  objasňování,  které  jsme  v  posledních 
třech letech mohli provést, bylo možné teprve díky naší nejnovější technice, již jsme obdrželi 
od Asketina spřáteleného lidu. Teprve pomocí této nové techniky od technicky vysoce vyspě‐
lých Sonanů nám bylo umožněno minuciózně a co nejpřesněji prozkoumat  i velmi vzdálená 
údobí a dopátrat se pravdy o všech těch záležitostech,  jež  jsme po dobu přibližně  jednoho 
století považovali za reálné, ačkoli byly nereálné a neodpovídaly pravdě. Kvůli pro nás stále 
ještě nepochopitelné možnosti pozemšťanů obírat se  lžemi a pronášet tvrzení, která neod‐
povídají pravdě, jsme se – jak už jsem říkal – nechali mnohými oklamat a uvést v omyl. Tato 
možnost  říkat něco  jiného, než  co odpovídá pravdě,  zavinila,  že  jsme údajné kontaktérské 
příhody různých pozemšťanů pokládali za pravdu a také tobě jsme jako kontaktéry jmenovali 
osoby, které žádnými kontaktéry nebyly. 

Billy  Potom  tedy veškeré  takzvané  jevy UFO, které byly pozorovány v posledním  století, 
byly létající stroje, jež patřili vám, vaší Federaci a těm, kteří vstoupili do vaší Federace poté, 
co s vámi přišli do kontaktu zde na Zemi? A jak je to s Roswellem? Patří k tomu i oni cizinci, 
kteří přece byli bioorganičtí androidi? 

Ptaah  Samozřejmě  že  ne  všechny  takzvané  jevy  UFO  byly  létající  objekty  nepozemských 
bytostí, neboť převažující  část všech pozorování  takovýchto objektů  se  zakládala – a  ještě 
dnes  se  zakládá  –  na  čistě  pozemských  záležitostech,  jako  např.  na  fenoménech  zemsko‐
elektromagnetické  či  atmosférické  povahy,  jakož  ale  i  na  jiných  fenoménech  přirozeného 
původu: hejna hmyzu nebo ptáků, prachové útvary atd. anebo meteority z vesmíru. Vedle 
toho ale bylo a je možno registrovat stále ještě mnoho objektů futuristické podoby z nejrůz‐
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nějších  států,  jež  jsou  tajného vojenského původu a  jež pozemšťané v důsledku neznalosti 
jejich původu a konstrukce označili a i nadále označují za UFO, resp. za mimozemské létající 
přístroje.  Příčina  pozorování UFO  často  spočívá  rovněž  v  běžných  létajících  přístrojích  po‐
zemšťanů, jako jsou letadla a balóny všeho druhu. Pokud jde ovšem o Roswell, tak k tomu je 
třeba říci, že jsme s tím my ani členové naší Federace neměli nic společného, jakož ani nikdo 
z těch nepozemšťanů, kteří vlétli do pozemského vzdušného prostoru a již na základě toho, 
že jsme s nimi vstoupili do kontaktu, přistoupili k naší Federaci. 

Billy   Smím se v této věci zeptat, kolik nepozemských národů, které vlétly do pozemského 
prostoru a které jste zkontaktovali, přistoupilo k vaší Federaci? A kolik osob se účastnilo va‐
šeho tříletého objasňování? Byla to jen Florena, Enjana a jejich družky a společníci jakož i ty? 

Ptaah  Během celého minulého a předminulého století, tedy od roku 1800 do roku 2000, se 
jednalo  o  pět  nepozemských  návštěvníků,  kteří  vlétli  do  pozemského  vzdušného  prostoru 
a připojili se k naší Federaci. V jednom dalším případě to nebylo možné, protože jsme s do‐
tyčnými nepozemšťany nedokázali navázat kontakt. V  tomto novém  století a  tisíciletí  ještě 
k ničemu nedošlo, což ani nelze tak rychle očekávat, neboť zaprvé jsou lidmi obývané planety 
velice vzdáleny od Země a vyskytují se zřídkakde a za druhé jen nemnozí najdou cestu k vel‐
mi odlehlé planetě Zemi, i pokud ovládají techniku kosmického letu, což ale není pravidlem, 
nýbrž je to rovněž vzácné. Ohledně počtu oněch účastníků, kteří prováděli všechno to objas‐
ňování, jež bylo ze speciálních důvodů v našem zájmu, se jednalo o 427 lidí. 

Billy  Člověče, to  je pořádný počet  lidí. Během posledních tří  let  jste tedy prováděli objas‐
nění ohledně nepozemšťanů a kontaktů s nimi a zjistili jste, že se mezi nepozemšťany a lidmi 
na Zemi nekonaly žádné kontakty – kromě těch několika málo případů, které jsou mi známé 
a které souvisejí s vámi Plejaren a členy vaší Federace. Jsou tedy vaše vědomosti v této věci 
dostatečné? Jednou jsi přece říkal, že byste nemohli obhlížet celou Zemi, takže by tedy něja‐
ké vlety atd. mohly podle okolností ujít vaší pozornosti. 

Ptaah  To  je  správně – dlouhou dobu  jsme nebyli  schopni  registrovat  veškeré  vlety nepo‐
zemšťanů. Díky našim  technickým novinkám  jsme ale nyní během posledních  tří  let mohli 
přezkoumat beze zbytku celé 19. a 20. století jakož i první roky tohoto 21. století. Výsledkem 
tohoto objasnění je to, co jsem ti zmínil při mé poslední návštěvně 10. června a nyní. Skuteč‐
ně spatřené létající přístroje mimozemského původu se od roku 1800 až dodnes (2006) vzta‐
hovaly  výhradně  na  nás  Plejaren  a  na  oněch  pět  dalších  zmiňovaných  nepozemských  ná‐
vštěvníků, již nyní příslušejí k naší Federaci, a stejně tak na ty, které jsme nedokázali zkontak‐
tovat a kteří pro nás zůstali cizí. Ona záležitost s Roswellem je přitom jiný a speciální případ, 
protože tehdy tam nebyly ve hře lidské formy života, nýbrž bioorganičtí androidi. Také co se 
týče dnešní doby je nutno říci, že pokud jsou v pozemském vzdušném prostoru pozorovány 
létající přístroje mimozemského původu – i telemetrické disky –, tak náležejí jedině a pouze 
nám Plejaren a příslušníkům naší Federace. Přitom nejsou navazovány žádné kontakty s po‐
zemšťany a kromě kontaktu mezi námi a  tebou neexistují  žádné další. To  se  změní  teprve 
poté, co na Zemi otevřeně přistanou jiní nepozemšťané a zahájí oficiálně kontakt, což se však 
stane teprve tehdy, až se my stáhneme. 

Billy  To  je vystřízlivění. – Takže  to vše, co  tvrdí mnoho osob –  totiž že udržovaly  či stále 
ještě udržují kontakty s mimozemšťany, že se mohly nebo mohou účastnit letu v kosmických 
lodích anebo  že  jsou prý  schopny provozovat  channeling  či  telepatické  kontakty atd. –,  je 
nesmysl a šálení. 
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Ptaah  Naprosto. – Channeling  je holý nesmysl a telepatie není nikdo z těch, kteří to tvrdí, 
schopen. To všechno  je ale  skutečně  tak,  jak  říkáš, neboť doopravdy existuje pouze  jeden 
jediný  skutečný případ opravdového  kontaktu mezi nepozemšťany  a pozemšťany,  a  tento 
případ existuje mezi tebou a námi. Ty ostatní případy, které existovaly mezi nepozemšťany 
a pozemšťany,  jsou  ti  známé a nesouvisejí nijak  s oněmi  tvrzeními dosud  žijících osob,  jež 
prohlašují, že prý udržovaly nebo ještě udržují kontakty s nepozemšťany. Má slova se přitom 
nevztahují na množství všech těch lidí, kteří měli během posledního a předposledního století 
naším prostřednictvím  impulzní kontakty; o těchhle  lidech  je ale nutno říci, že o těchto  im‐
pulzních kontaktech neměli žádnou vědomou znalost. Těch několik málo výjimek v poslední 
době,  jako v případě Anatola a Petry atd., přitom nezmiňuji a navíc  je znáš stejně  jako onu 
jednorázovou událost v Jižní Americe ohledně kontaktu s Alfou Centauri a v Záhedánu (Per‐
sie) v souvislosti s Elsou Schröder a mojí dcerou Semjase atd. 

Billy  Ano,  znám. Ale právě  tento  rozhovor, který  zrovna mezi  sebou vedeme,  znova po‐
píchne mnoho protivníků, kteří nás – a speciálně mě – budou obviňovat ze lži, protože to by 
přece nešlo, aby  zrovna  jen kontakty mezi vámi a mnou odpovídaly  skutečnosti a pravdě, 
zatímco  všechno ostatní by měla být  lež, podvod,  fantazie,  iluze  a  klam  atd.  Svět  věřících 
v UFO, UFO fanatiků a věřících na mimozemšťany spustí křik a povyk a speciálně samozvaní 
»experti« a »odborníci« ve věcech UFO a mimozemšťanů se budou drát ke slovu a křičet »to 
je  lež a podvod«  stejně  jako odpůrci UFO a  jiní  samozvaní odborníci a  specialisté v  tomto 
směru, kteří odjaktěživa tvrdili, že vesměs všechno ohledně UFO je jenom lež a podvod, má‐
mení nebo  fantazie  atd. Objeví  se  ale  i UFO‐esoterici  a podobní UFO‐sektáři,  kteří budou 
prosazovat  stejné myšlenky,  jakož  i  všichni  ti,  kteří  zabřednuli  do  bujného  fantazírování 
a kteří  věří,  že mimozemšťané  žijí mezi námi pozemšťany  a bývají přítomni na  všelijakých 
setkáních a srazech věřících v UFO atd., jako je tomu i v případě nesmyslných spiritistických 
sezení, při nichž jsou údajně přítomni zesnulí anebo mohou být přivoláni. Ti úplně pomatení 
přece dokonce tvrdí, že mimozemšťané prý zasedají v pozemských vládách a řídí osudy Země 
a pozemského lidstva. 

Ptaah  Tak to bude s absolutní jistotou, neboť pravda nezpůsobuje jen rozčarování, nýbrž je 
i strašlivá a zničí mnoha věřícím v UFO jejich iluze, naděje, přání, představy, přeludy atd. Vě‐
řící v UFO a také mnozí další pozemšťané však chtějí být podváděni a klamáni a nechtějí ak‐
ceptovat pravdu zrovna  jako nábožensky věřící  lidé a sektáři. Nechtějí pravdu ani vidět, ani 
poznat, ani akceptovat, neboť  jsou zajatci své víry a svých  iluzorních představ, které stavějí 
nad veškerou pravdu a skutečnost. Osvobodit se od této víry  je pro ně zpravidla nemožné, 
protože víra je dědičná choroba, jež vyžaduje velmi dlouhou léčbu a již lze překonat jen po‐
mocí  porozumění  a  rozumu.  S  oněmi  odpůrci  se  to má  stejně,  neboť  i  jejich  porozumění 
a rozum  selhávají,  leč  jiným  způsobem než u věřících v  imaginární mimozemšťany, v  jejich 
létající přístroje jakož i v domnělé kontakty a únosy atd. Nicméně i odpůrci, vševědové a po‐
píratelé propadli nějaké víře, jež jim právě tak nedovoluje poznat a akceptovat pravdu. Jsou 
stejně tak nemocní vírou jako všichni ostatní věřící. 

Billy   Takže pokud byly v pozemském vzdušném prostoru  skutečně pozorovány neznámé 
mimozemské  létající stroje, pak patřily vám, členům vaší Federace, resp. pozdějším členům 
vaší Federace  jakož  i ve dvou případech  cizincům, které  jste nemohli  zkontaktovat, pokud 
do těchto dvou případů počítám  i Roswell. A co se týče kontaktů mimozemšťanů s pozemš‐
ťany,  tak se  tedy všechny až na  jeden případ vztahovaly k vám a ke  členům vaší Federace, 
přičemž však všechny kontaktní osoby již zemřely, a tedy k nim nepatří žádní z těch, kteří už 
mnoho  let prohlašují, že prý s vámi anebo s  jinými mimozemšťany pěstují kontakty; přitom 
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vás nazývají Plejaden, protože jsme přece – abychom mohli později odhalit lži takovýchto lidí 
– z opatrnosti nejprve řekli, že se nazýváte Plejaden. A teprve tehdy, když tyhle lživé příběhy 
údajných  kontaktérů  a  kontaktérek  začaly přetékat přes okraj, nechali  jsme  celou bublinu 
splasknout a prozradili jsme, odkud skutečně pocházíte a jak se jmenujete, tedy právě Pleja‐
ren, a nikoli Plejaden. Všichni lháři a lhářky se tak sami odhalili, i když se i nadále pokoušejí 
zachovat svou tvář pomocí dalšího přediva  lží. Jak se ale teď věci mají s celkovou kontrolou 
ohledně dalších možných vletů? 

Ptaah  Pokud  by  k  takovým  vletům  navzdory  očekávání mělo  dojít,  potom  by  je  zachytily 
a registrovaly naše kontrolní přístroje, o čemž bychom tě přirozeně informovali. A co se týče 
kontaktů mezi pozemšťany a nepozemšťany,  tak k  tomu  lze  jen stále znovu  říkat  to, co už 
bylo častokrát řečeno, totiž že jsi jediným člověkem na Zemi, který je schopen udržovat kon‐
takty s námi Plejaren a se členy naší Federace. Také ohledně  jiných nepozemšťanů netrvají 
mezi nimi a pozemšťany žádné kontakty v  jakékoli podobě, neboť kromě nás zde neexistují 
žádní další nepozemšťané,  již by byli  činní v pozemském prostoru. A  to, co uvádíš ohledně 
pavučin  lží údajných kontaktních osob v souvislosti s námi, k tomu snad skutečnosti hovoří 
svou vlastní řečí. (…) 

 

Co  se v průběhu  času odehrálo  se  zřetelem na celé objasňující práce  s nejnovější a vysoce 
vyvinutou technickou aparaturou a cestami do minulosti ohledně mimozemšťanů na Zemi se 
následujícím způsobem probralo ve 450. oficiálním kontaktu dne 30. května 2007: 

Billy  … co  je ale tak důležité a překvapivé, což  jsi mi chtěl říct,  jak  jsi vysvětloval, když  jsi 
mě volal?  

Ptaah  Jedná se o ty nám neznámé cizince, kteří operují v pozemském vzdušném prostoru. 
Sice  se už drahnou dobu,  jak  jsem  ti před delší dobou vysvětlil, nesnažíme o  to, abychom 
s nimi  vstoupili  do  kontaktu,  nicméně  nám  však  nic  nebránilo  a  nebrání  v tom,  abychom 
odůvodnili jejich původ a jejich snahy zde na Zemi. Říkal jsem ti také, že tito cizinci disponují 
nejrůznějšími  létajícími  loděmi,  které  pozemšťané mohou  stále  znovu  pozorovat.  K tomu 
musím nyní vysvětlit, že naše probíhající průzkumy ohledně těchto cizinců došly k něčemu, 
co na to celé vrhá poněkud jiné světlo. Teprve před 12 dny jsme se tak mohli dopátrat toho, 
že všechny ty nejrůznější létající stroje, které jsme přiřazovali těm cizincům, nepatří jen těm‐
to, neboť ve skutečnosti patří částečně ještě dvěma dalším skupinám mimozemského půvo‐
du. Avšak i u nich pro nás bylo a je nemožné se s nimi zkontaktovat. Zcela očividně je to také 
tak, že všechny  tři skupiny spolu nemají nic společného a nemají  tedy ani žádné vzájemné 
kontakty, s jistotou ani neví o naší přítomnosti. Všechny tři skupiny sice disponují technikou, 
která nám neumožňuje, abychom s nimi vstoupili do kontaktu, avšak v této věci jsme zjistili, 
že je to tak proto, že jejich technické přístroje a aparatury nejsou ve stavu, aby přijaly naše 
signály. Dále je však důvodem i to, že slitiny materiálů jejich létajících lodí odráží naše signály 
zpět a nepronikají tak k  jejich  lokačním systémům. Kromě toho –  i to  jsme nově zjistili –  je 
celková technika všech tří cizích skupin vůči té naší na nižší úrovni, což pro nás znamená, že 
musíme  dbát  určité  opatrnosti,  neboť  neumíme  posoudit  jejich  smýšlení. Nízká  technická 
úroveň těchto cizinců je zjevně důvod, proč nás dosud ani nebyli schopni s absolutní jistotou 
zaměřit, a je pro nás také známkou toho, že ještě nejsou schopni kontaktů ve vyšší podobě, 
a tedy s námi. Podle evoluce jejich techniky a vědomí – z toho musíme vycházet – by nemohli 
ustát úroveň našeho vývoje vědomí, což by mohlo vést k velmi nebezpečným reakcím, pokud 
bychom i přesto kontakty navázali. Co se ale nyní týká těchto tří různých skupin těch pro nás 
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neznámých cizinců, je zapotřebí podotknout, že podle našich vysoce intenzivních a přesných 
objasnění nemají mezi sebou žádné kontakty a nemají o sobě navzájem pravděpodobně ani 
zdání. Poukazují na to naše nejrůznější objasnění. Absolutně jasné je i to, že všechny tři sku‐
piny  těchto cizinců nemají žádné kontakty s žádnými pozemšťany, ani  je za posledních při‐
bližně  350  let neměli. V této  věci  jsme  v posledních dnech provedli důkladné objasňování 
v podobě nesmírně obsáhlých a přesných průzkumů minulosti, z nichž nevyšly najevo žádné 
kontakty mezi těmito třemi pro nás cizími skupinami a nějakými pozemšťany. Naše aparatury 
a přístroje atd., které  jsme na  to používali,  jsou velmi přesné a bezchybné,  takže můžeme 
s absolutní  jistotou  říct, že mezi těmito třemi cizími skupinami mimozemšťanů – nebo  i ná‐
vštěvníky z budoucnosti, což by rovněž mohlo být – a pozemšťany se nekonaly žádné kontak‐
ty. 

Billy  Pak jsou tedy zde na našem světě kromě vás ještě další tři různé skupiny mimozemš‐
ťanů nebo návštěvníků  z budoucnosti,  kteří  tu  kolem poletují. Tvé překvapení  se povedlo. 
Jsou to ale skutečně všichni, nebo nemůže se přece jen přihodit, že tu sviští ještě nějací jiní? 

Ptaah  Ne, jiní nepozemšťané tu s absolutní jistotou nejsou, neboť naše velmi vysoce vyspělé 
aparatury a přístroje pracují bezchybně, načež bychom byli jejich prostřednictvím bezpochy‐
by a s absolutní  jistotou  informováni o dalších přítomných v podobně mimozemšťanů nebo 
návštěvníků z budoucnosti. Že jsme ale teprve před několika dny zjistili, že se v případě těch‐
to pro nás neznámých cizinců jedná o tři různé skupiny, spočívá v tom, že se udály věci, pro‐
střednictvím kterých jsme až teprve nyní byli upozorněni na to, že různé létající stroje nepatří 
jen  jediné  skupině. To celé  jsme prozkoumávali dalekosáhle,  resp. přibližně 350  let nazpět 
do minulosti, přičemž jsme také narazili na skutečnost tří skupin a mohli jsme tímto směrem 
orientovat naše  současná  zkoumání, která nám dodávala a dodávají důkazy o  třech  skupi‐
nách těchto pro nás neznámých cizinců. 

Billy  Co trvá dlouho, bude dobré. Děkuji za tvé informace. – (…) 

 

Další zajímavost ohledně mimozemšťanů na Zemi se ukázala při rozhovoru během 451. kon‐

taktu ze dne 13. června 2007: 

Ptaah  … Co ale chci  ještě  říci: Aktivity všech  tří cizích skupin se celosvětově opět očividně 
zesilují poté, co se během posledních let omezily. Z naší strany ale zůstáváme při tom, že se 
nadále budeme chránit před spatřením a také členové skupiny nás mohou pozorovat již jen 
zřídkakdy. To ale neplatí pro telemetrické disky. 

Billy  … Ale nechme toho, neboť  jsou  jiné věci, které  je třeba zmínit. Říkal  jsi mi přece, že 
jste od Sonanů dostali nové  skenovací přístroje,  resp.  snímací přístroje,  za pomoci kterých 
můžete ty cizí mimozemšťany nebo návštěvníky z budoucnosti – či, co jsou tito zač – proske‐
novat a zjistili  jste, že tito mimozemšťané  jsou tři různé skupiny, které  jsou si navzájem cizí 
a nemají spolu žádné kontakty. K tomu mě nyní zajímá, zda v pozemském vzdušném prosto‐
ru přece jenom neoperují ještě nějací jiní cizinci, které jste nemohli zaměřit? 

Ptaah  Tak tomu s absolutní  jistotou není, neboť naše nové a vysoce přesné přístroje, které 
jsme obdrželi od Sonanů,  jsou o mnoho technických novinek bohatší než ty naše, avšak ani 
s těmito přístroji jsme nebyli s to v celém pozemském prostoru zjistit žádné další mimozem‐
ské nebo všelijaké nepozemské  létající objekty  jakéhokoliv typu. Tyto nové přístroje fungují 
také ve velmi široké jemnohmotné oblasti, jakož i v oblasti kmitů týkajících se změn dimenzí, 
ale ani v těchto oblastech jsme nezjistili žádné další návštěvníky Země. 
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Billy  Pak je tedy za pomoci vaší nejnovější techniky absolutně a zcela jisté, že kromě těch 
tří tebou zmíněných skupin cizinců na Zemi, resp. v pozemském vzdušném prostoru neexistu‐
jí žádní další mimozemšťané nebo návštěvníci z budoucnosti? Chci se tě ale také zeptat na to, 
zda se něco nového událo v rámci neznámých pozemských létajících strojů? 

Ptaah  To můžu nyní s absolutní  jistotou odsouhlasit, neboť naše nejnovější přístroje, které 
jsme obdrželi od Sonanů,  jsou absolutně bezchybné. Co se  týká pozemských  tajných  létají‐
cích  strojů,  se  kterými  se podnikají  zkušební  lety,  tak  ty  lze  i nadále pozorovat,  jako  je  to 
možné již dlouho, což vychází z doby dalece před polovinou dvacátého století. Od té doby se 
přitom  jedná o  ty nejrůznější  létající  stroje,  z části  velmi  futuristické  a dokonce  i podivné, 
které se tajně konstruují a testují a také je lze často pozorovat. Tyto létající stroje, o kterých 
nyní  hovořím,  jsou  výhradně  létající  objekty  čistě  pozemského  původu,  stejně  jako  i  ty 
ve dvacátém století. 

Billy  To  jsem chtěl vědět – děkuji. Když  tě  tak poslouchám mluvit,  tak předpokládám, že 
jste celou svou techniku inovovali a dostali ji na úroveň Sonanů. Již před přibližně dvaadvace‐
ti lety mi už přece Quetzal vysvětlil, že se Sonany vedete jednání, abyste získali jejich celkově 
vysoce vyvinutou techniku. Quetzal tehdy vysvětlil, že i Timařané, lid Asket, má být zapojen 
do  těchto vyjednávání, neboť  ten mohl využívat  tuto vysoce vyspělou  sonanskou  techniku 
jen částečně. Předpokládám tedy, že i lid Asket vlastní celou novou sonanskou techniku. 

Ptaah  To je správně. (…) 

 

Poslední důležité  informace ohledně mimozemšťanů na Zemi, kteří nepatří k Plejaren, byly 
podány během 457. kontaktu dne 12. prosince 2007 následujícím způsobem: 

Billy  (…) Pak je tu následující: V roce 1975 řekla Semjase následující, což ti přednesu coby 
výtisk z bloku č. 1: 

Druhý  kontakt,  3.  února  1975,  Plejadisch‐plejarische  kontaktní  zprávy,  rozhovory,  blok  1, 
strana 32 

Semjase   Navzdory  mnoha  podvodníkům  a šarlatánům  existuje  mnoho  těch,  kteří 
s námi skutečně měli nebo ještě mají kontakt. Bezpočet z nich s námi však nikdy nemělo jiný 
kontakt než jen kontakt v podobě pozorování. To jsou tedy kontaktéři, kteří jen z dálky viděli 
naše paprskové  lodě a často je také mohli vyfotografovat. Osobní kontakt s námi však mělo 
jen velmi málo z nich a tak je tomu dodnes. Většina z nich však zachovává mlčení, protože se 
bojí svých spolubližních. Často také na vaši Zemi pronikly bytosti cizích ras a podnikly zde své 
expedice. Sbíraly různé věci, které mohly být užitečné pro jejich výzkumy. A k tomu, že sem 
takovéto bytosti budou přicházet a provádět svá studia, bude docházet neustále. Přicházejí 
z nejrůznějších  světů  a systémů.  Často  jsou  v oblasti  cestování  Vesmírem  ještě  nováčci, 
a tudíž provádějí expedice z důvodu rozšiřování svých vědomostí a znalostí. Při tom se také 
může stát, že nechtěně přijdou do kontaktu s pozemšťany, ale pak už se nikdy nevrátí. Ne‐
dychtí  po  moci  atd.,  neboť  jsou  rády,  že mají  na svých  vlastních  světech  konečně  klid 
a pořádek. V  jejich  případě  se  také může  přihodit,  že se  čas  od času  zmocní  nějakých  po‐
zemšťanů, přenesou je do svých paprskových lodí, velmi důkladně je prozkoumají svými pří‐
stroji a do nejmenších detailů zjistí jejich anatomii. Avšak bez výjimky nechají tyto lidi zase jít, 
neboť jim nechtějí nijak ublížit. Často jsou to humánnější bytosti než pozemšťané. Vesmírem 
ale  bohužel  cestují  také  značně  barbarské  bytosti,  které  čas  od času  přicházejí  na Zemi. 
Mnohé z nich jsou mocichtivé a zlé. V jejich případě může dojít k tomu, že ukořistí a unesou 
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některé pozemšťany (také lidi z jiných planet a systémů) a dopraví je na svoje domovské pla‐
nety.  Tam potom  tato ubohá  stvoření  žijí  coby objekty pro podívanou  a experimenty. Po‐
zemšťané  a všichni  ostatní  obyvatelé  jiných  světů  se musejí  před  těmito  kreaturami mít 
na pozoru, neboť ve svém  zlém  smýšlení užívají  často nejhoršího násilí.  Často  jsou  jim  city 
či jiné humánní rysy a hnutí cizí, takže pro ně život nemá žádnou hodnotu. 

Billy  Otázka k tomu teď  je, kdy se naposledy udály takovéto události,  jak  je tvá dcera po‐
psala – můžeš o tom podat informaci? 

Ptaah  Přirozeně, neboť to není žádné tajemství: Poslední událost toho typu, jak ji moje dce‐
ra vysvětlila ohledně examinačních kontaktů a skutečných únosů pozemšťanů ze strany ne‐
pozemšťanů, se udála před více než 370 lety. A co se týče těch několika málo osobních kon‐
taktů mezi pozemšťany a námi, tak tito lidé již dlouhou dobu nežijí. Kteří to byli, to je ti přece 
známo. A jací cizinci se v dnešní době, kromě nás, zdržují v pozemském vzdušeném prostoru, 
tak to jsou ty tři skupiny, o kterých jsme během posledních měsíců několikrát hovořili. Další 
nepozemšťané  nám  nejsou  známi,  neboť  naše  kontroly  neposkytly  žádné  další  informace. 
Těmi třemi skupinami se  již nezabýváme, neboť to už není v našem zájmu, abychom s nimi 
vstoupili  do  kontaktu.  Zmínit  je  třeba  ovšem  ještě  ty  cizince,  kteří  od  nepaměti  byli 
v kontaktu s inteligencemi z Gízy a kteří přišli na Zemi z cizích světů. Ty ovšem nepočítáme 
k běžným velmi vzácným nepozemšťanům, kteří na Zemi přišli nebo přichází. 

Billy  A ohledně těch tří skupin, které létají na našem světě, máte k nim nové poznatky? 

Ptaah  Jak  jsem  již  zmínil, už  se  jimi nezabýváme.  Jsou ovšem aktivní v celém pozemském 
vzdušném prostoru a také ve vnějším zemském plášti. Kromě toho se zdá, jak jsem ti již dříve 
jednou vysvětlil, že o sobě nemají navzájem žádné ponětí a s absolutní  jistotou neví o naší 
přítomnosti, přičemž to tak  i ponecháme, neboť  jak  jsme mohli s naší nejnovější technikou, 
kterou máme od  Sonanů,  jednoznačně  zjistit,  tak  jejich  technika,  jejich  chování  a  evoluce 
vědomí jsou ještě na úrovni, na které je velmi silně zapotřebí další vývoj. A to navzdory tomu, 
že zvládají cestování kosmem a pravděpodobně  i cestování časem. Nebylo by proto dobré, 
aby věděli o naší přítomnosti a o našich domovských světech. Sice zjevně vědí o našem kon‐
taktním vztahu s tebou,  jak  jsme to u nich zjistili, ale nemají pro to žádné důkazy, neboť se 
jimi nenecháváme rozpoznat, takže nemůžou zaměřit ani nás samotné, ani naše létající stro‐
je, z čehož jsou iritováni. 

Billy  A když jste u mě, jako ty právě teď, ani to nemohou zaměřit? 

Ptaah  To  je  zcela vyloučené, neboť naše  technika nepřipouští  žádné  zaměření,  co  se  týká 
našich létajících strojů a nás samotných. Naše dnešní technika je tak uzpůsobená, že nás lze 
vidět  a  zaměřit  jen  tehdy,  když  je možné proniknout do našeho ochranného pásu,  čemuž 
jsme však s to zabránit.  Jen když  je to v naší vůli,  je možné nás vidět a zaměřit,  jako právě 
nyní u tebe, když jsi v mé přímé ochranné oblasti a můžeš mě vidět. 

Billy  Aha,  to  je asi  ta  technika, kterou  jsem u  tebe  zažil před pokojem Bernadette, když 
jsme z čista jasna naproti sobě stáli, aniž bych si tě mohl předtím všimnout. 

Ptaah  Ano,  jedná se skutečně o tuto techniku. Když stojíš mimo ochranný štít, který nelze 
zaměřit žádnou nižší technikou, pak vidíš jen to, co tě nechává vnímat popředí, pozadí a oko‐
lí. Teprve když můžeš vstoupit do prostoru ochranného štítu, který musím za tímto účelem 
učinit propustným, pak mě můžeš vidět. Ochranný  štít ale nelze  zaměřit ani ve  stavu pro‐
pustnosti, což platí přirozeně i pro osobu, která se v něm nachází. Všechny naše létající stroje 
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jsou také ostatně vybaveny  již hodnou dobu stejným systémem, neboť naše stará technika 
odstiňování nebyla natolik perfektní a efektivní jako ta nová. 

Billy  Ani vaší starou technikou odstínění vás přece nikdo nemohl vidět ani zaměřit. 

Ptaah  To je správné, ale nejnovější technika Sonanů je mnohem efektivnější. 

Billy  Z celého  světa  se mě neustále ptají na pozorované neznámé  létající objekty,  a  zda 
patří vám. 

Ptaah  Zde se nemůže jednat o naše létající stroje ani stroje těch, kteří patří k naší federaci, 
neboť –  jak  jsem ti  již několikrát vysvětlil – už nedovolujeme žádné takové pozorování, což 
tak bude  i nadále. Při těchto pozorováních se tedy může  jednat  jen o přirozené fenomény, 
o pozemská létající tělesa nebo o taková, která náleží těm třem skupinám. 

Billy  To si ostatně myslím také, a když vás mohli vidět a fotografovat všelijací pozemšťané, 
jako např.  členové naší skupiny, pak  jste  to speciálně zaranžovali  jako v dobách, když  jsem 
dle vašich nařízení mohl vytvořit důkazní materiál. 

Ptaah  To je správně. Další fotky našich létajících strojů už nebudou bezpochyby možné, ne‐
boť pozemská počítačová  technika už  žádné  fotografické důkazy nepřipouští  tak,  jak  jsi  je 
mohl udělat, neboť za pomoci teď vládnoucí techniky lze takové snímky bez námahy zfalšo‐
vat, což nebylo možné v době, když jsme tě pověřili udělat filmy a fotky. Fotografie už nepři‐
pustíme ani za ochotu členů skupiny. Ani výjimky už nebudeme dělat, ani ohledně pozorová‐
ní. S tím se musí všichni vyrovnat. A když už  tu nebudeš, pak bude  toto pravidlo platit  tak 
jako  tak definitivně, přičemž  se pak  stáhneme  ze Země a už nikdy více nepřijdeme, neboť 
když odejdeš ty, pak je naše mise ohledně Země a jejího lidstva ukončena. 

 

3. Mimozemské létající objekty 

… 

Pokračování příště 

 

Univerzální skutečnost – zákony a přikázání Tvoření 

shrnutí přednášky FIGU‐Studiengruppe ČR, 11. ledna 2014  

Zákony a přikázání Tvoření jsou určujícím prvkem celého Vesmíru a pouze tím, že je poznáme 
a budeme následovat, můžeme jako lidé dosáhnout nějakého úspěchu v podobě vědění, po‐
znání, správného způsobu myšlení a chování a celkové prospěšné evoluce materiálního vě‐
domí. Jako lidé jsme do těchto zákonů absolutně začleněni a vyvíjíme se vždy v jejich účinku, 
ať už si to uvědomujeme či nikoliv. Je to právě zákon kauzality, na jehož základě prožíváme 
svůj každodenní život způsobem, jakým jej prožíváme: Naše vlastní myšlenky a city ovlivnily 
v průběhu let a desetiletí naše podvědomí, z čehož příčinně vyplynul způsob našeho součas‐
ného života, náhledu na něj a na svět, druh přístupu ke všem věcem a lidem, způsob zvládání 
našich problémů, druh citového prožívání atd. Zákon kauzality dovedl všechny naše vlastní 
myšlenky, city a činy k účinku a způsobil, že jsme se sami zavedli tam, kde se nyní nacházíme 
– ať už ve smyslu pozitivním či negativním. Ať už si myslíme cokoliv, tyto myšlenky budou mít 
svůj citový následek a ovlivní naše podvědomí – to je univerzální zákon. Ať už budeme nyní 
na tento zákon svými myšlenkami a city reagovat  jakkoliv, můžeme si být  jisti, že tato naše 



AKTUALITY FIGU-Studiengruppe Česká republika č. 6, březen 2014 32 

reakce nebude bez příčiny, neboť neodvratně vyplyne z našeho současného způsobu myšle‐
ní, který jsme si sami určili tím, jak jsme dosud po celý svůj život mysleli, cítili a jednali. Pokud 
moudrost této zákonitosti odmítneme, bude  i to naše vlastní volba na základě způsobu na‐
šeho současného myšlení, neodvratně určeného myšlením předchozím a neodvratně formu‐
jícího myšlení budoucí. Pokud naopak tuto moudrost vlastním myšlením odůvodníme a při‐
jmeme jako poznání, bude platit naprosto totéž. Ať bude naše reakce jakákoliv, bude plynout 
z druhu a povahy našich předešlých myšlenek, tedy úhrnu všech našich minulých myšlenek, 
citů, poznatků a  zkušeností a vytvoří  formující vliv na naše budoucí vědomí. To  je  situace, 
v níž  se  každý den nacházíme  a  která nás na  základě příčin  a následků  vede  tam,  kam  se 
ve svých každodenních myšlenkách, citech a činech sami ubíráme. To je nevyhnutelná a ab‐
solutně neodvratná skutečnost celého našeho života – neodvratný a v celém Univerzu půso‐
bící účinek zákonů a přikázání Tvoření.  

Zákonitosti a přikázání Tvoření začaly působit v existenci vznikem Univerza, působí v ní v naší 
materiální současnosti a budou v ní působit až po časovou neohraničenost. Můžeme si být 
jisti, že tyto zákonitosti se nezmění ani nepřestanou působit jen proto, že si je ve svém myš‐
lení neuvědomujeme či jim nevěnujeme pozornost, abychom je odůvodnili, poznali a zahrnu‐
li do svého myšlení a života. Pokud je něco jisté a absolutně neochvějné, pak je to existence 
a působnost těchto univerzálních zákonů, a to ve všech ohledech – na úrovni duchovní ener‐
gie, materiálního vědomí a podvědomí i viditelné hmoty samé. Nic není bez zákonité příčiny, 
naše sympatie a antipatie, píle a skleslost, optimismus a pesimismus, štěstí a neštěstí, intui‐
ce, poznání a nevědění, materialismus, láska a chladnost, pomoc, ochota a nenávist, struktu‐
ra a vlastnosti hmoty, senzitivita, evoluce vědomí a tempo vývoje života – to vše má své dané 
příčiny a následky. „Učení ducha, Učení pravdy, Učení života“ od „Billyho“ Eduarda Alberta 
Meiera proto uvádí: Člověk může ve svých myšlenkách, citech a  činech kontrolovat příčiny 
a tím ve svém životě definovat a určovat druh následků. Na základě toho může docílit změny 
a vývoje ve smyslu, který si sám stanoví a který odpovídá jeho vlastnímu určení. Je to vlastní 
ochota,  nepředpojatost,  vědomá  práce  a  pokročilé  poznatky  člověka,  které mu  umožňují 
využívat univerzální zákony Tvoření a reality ve prospěch jeho vlastního vývoje, což zároveň 
předpokládá úctu a pomoc všemu ostatnímu životu. 

Avšak, jak tato práce probíhá v praktickém smyslu každodenního myšlení? Bližní člověk – ať 
už kolega, známý, příbuzný, kamarád, přítel či nepřítel – zamíří na nás uštěpačnou poznám‐
ku, poznámku nepochopitelnou a evidentně provokativní, útočnou, zkrátka urážku, anebo se 
obecně chová a hovoří způsobem, který považujeme za nepřijatelný, a popuzuje nás. To vše, 
celá tato definice projevu bližního, jsou však již naše automatické subjektivní myšlenky a zá‐
věry, které plynou ze současného stupně našeho poznání a druhu našeho myšlení a nemusejí 
mít s objektivní skutečností nic společného. Necháme‐li své myšlení tohoto druhu – ať už si 
jej uvědomujeme či nikoliv – běžet dále, prožijeme zákonitě pocity nevole, odporu, vzdoru, 
popuzení,  rozčilení,  vzteku,  nenávisti,  odplaty,  popř.  další  negativní  a  nepříjemné  pocity 
či emoce – právě takovým způsobem a měrou, která vychází ze způsobu našeho předchozího 
myšlení, cítění a jednání za celý předchozí život, jakož ale i momentálního pocitového rozpo‐
ložení. To celé určuje povahu naší psychologické reakce na tento vnější podnět a kvalitu na‐
šeho vnitřního prožitku, naše pohodlí či nepohodlí v dané situaci a také předpoklad pro naše 
další myšlení, cítění a jednání, pokud i nedále tento subjektivní proces našich automatických 
myšlenek a citů necháme běžet a nebudeme upřímně usilovat o  to, abychom  si uvědomili 
jeho objektivní povahu a realitu. Pokud to neučiníme, potom se naše myšlenky a city tohoto 
druhu vystupňují a nevyhnutelně nás dovedou až k verbální ventilaci našeho problému v de‐
struktivním smyslu, tedy k hádce a konfliktu, která se může zvrhnout až v afektové jednání, 
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resp. fyzickou agresi. Celý tento kauzální sled od myšlenky k citu a následnému činu přitom 
vedeme z mylného předpokladu, resp. víry, že za naše negativní myšlenky a z nich plynoucí 
negativní pocity a prožitky ve vztahu k bližnímu nese odpovědnost právě tento bližní, nikoliv 
my  samotní. Právě ve  svém bližním, a nikoliv v  sobě  samých,  spatřujeme  tedy  zdroj,  resp. 
příčinu svého problému a vnitřního konfliktu, a máme proto tendenci tento problém a kon‐
flikt přenášet na tohoto bližního, popř. na své okolí, přičemž se při tomto konání jako údajná 
oběť napadení mylně cítíme být v právu. Celé toto jednání z naší strany však vedeme jen pro‐
to,  že nám  chybí  znalost  a  vědění univerzální  zákonitosti  Tvoření,  která uvádí,  že  všechny 
nálady a reakce si člověk vždy určuje sám, takže příčina nikdy nemůže ležet ve vnějším světě, 
resp. v bližním, pokud to člověk na základě své víry a chybných představ o realitě sám nepři‐
pustí a neutvrdí se v tom. Vědomí člověka je ohromná moc, kterou lze následováním daných 
zákonů  a  přikázání  Tvoření  rozvíjet  a  formovat  takovým  způsobem  (pozitivně‐neutrálně‐
vyrovnaně), který nicotným a malicherným popudlivostem, sporům a egoismům  již nebude 
přístupný a rozřeší je v samotné jejich příčině bez možnosti jakékoliv eskalace. Vystupňování 
konfliktu mezi dvěma lidmi je možné pouze tehdy, pokud se oba dva k tomuto konfliktu roz‐
hodnou a z vlastní neznalosti, hlouposti a egoismu mu propadnou. V opačném případě zů‐
stává konflikt pouze v  jednom aktérovi a tam také po všechen čas zůstane, dokud  jej tento 
aktér sám neodloží na základě poznání objektivní skutečnosti.  

Z  výše uvedeného můžeme  vypozorovat,  že nám  znalost  a  vědomost  o  tvořivě‐přírodních 
zákonech – kterých  je nesčíslně mnoho a vyplývají z nich dané přikázání,  resp. doporučení 
pro praktický život člověka – přináší nástroj, který můžeme uchopit a použít jej k tomu, aby‐
chom poznali sebe samé – připomeňme si: To, čím nyní jsme, nejsme náhodou, ale ze zcela 
určitých příčin! –, ale i své bližní, funkci přírody, Vesmíru a danou realitu. To představuje moc 
správného utváření a vedení vlastního života v účinku vlastních myšlenek, citů a energie vě‐
domí a také správný a hodnotný přístup ke všemu okolnímu životu na základě  lásky. Cesta 
tvořivě‐přírodních zákonů, vyložených v „Učení pravdy, Učení ducha, Učení života“ od „Billy‐
ho“ Eduarda Alberta Meiera,  je cestou reality,  jejího poznání, uznání a následování, cestou 
ovládání příčin, avšak  také cestou soucitu a  lásky k  životu, cestou vědění, moudrosti, míru 
a skutečného  rozvoje.  Avšak,  jen  upřímná  a  tvrdá  práce  člověka může  toto Učení  dovést 
k účinku. 

Ondřej Štěpánovský 

 

Slova Empfindung a Gemüt 

Na základě obtíží a nejednoznačností při překládání slov »die Empfindung« a »das Gemüt« 
do českého  jazyka  jsme se v překladatelské skupině FIGU‐Studiengruppe ČR usnesli na pře‐
vzetí těchto termínů z terminologie Učení ducha do češtiny. 

Význam slov: das Gemüt a die Empfindung nemají s materiální oblastí člověka nic společné‐
ho, a zatímco das Gemüt znamená v duchovní oblasti to, co v materiální oblasti psychika, tak 
Empfindung  je určitý faktor a blok v Gemütu, který vychází z duchovní oblasti člověka – po‐
dobně  jako  das Gefühl  vychází  z  oblasti materiální  psychiky. Další  výklady  viz  kniha  »Die 
Psyche« od Billyho. 

Učení ducha od Billyho v němčině na rozdíl od řady našich vědců  jasně rozlišuje dva výrazy 
das Gefühl a die Empfindung. Jak se ukázalo, v češtině používaná slova cit a pocit, která by 
šla  těmto německým výrazům přiřadit, nejsou pro  rozlišení vhodná. Případným přiřazením 
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jednoho či druhého pojmu německým výrazům bychom nedocílili dostatečné jasnosti, přes‐
nosti a názornosti daného významu, což se týká i různých dalších psychologických a nepřes‐
ných  variant,  které  by  připadaly  v úvahu  (např.  počitek).  Ponecháváme  tedy  na  čtenářích 
překladů Učení ducha, zda das Gefühl coby faktor a blok psychiky nazvou v běžné mluvě cit, 
anebo pocit. Řada českých sousloví a ustálených vazeb používá ostatně někdy cit a jindy zase 
pocit, které tak v překladech respektujeme. 

V překladu základních  textů Učení ducha  je vždy nejdůležitější pochopení smyslu  řečeného 
z němčiny. Z toho důvodu jsme se rozhodli pro slovo das Gemüt nepoužívat zavádějící výraz 
mysl, který je jednak hojně užíván v ezoterické oblasti (se kterou nemá Učení ducha nic spo‐
lečného) a za druhé proto, že v běžné mluvě  je při užití slova mysl míněno vědomí člověka. 
(Příklad: Mám to na mysli).  

S touto změnou se počítá v připravovaném  česko‐německém vydání Billyho knihy Psychika, 
stejně tak budou na našich webových stránkách provedeny úpravy v několika dotyčných tex‐
tech. 

FIGU‐Studiengruppe ČR 

 
 

PŘEDNÁŠKY – FIGU‐Studiengruppe ČR 
 

Vážení příznivci a podporovatelé FIGU‐Studiengruppe ČR, vážení zájemci o FIGU,  

8. března 2014, 10:30‐12:00, v Domě dětí a mládeže, Slezská 21, poblíž stanice metra A, Jiří‐
ho z Poděbrad. Tématem bude Genesis, vznik a vývoj našeho Vesmíru na základě informací 
PETALE, vysoké duchovní roviny, jejíž poselství v umění duchovní telepatie přijal a doslov‐
ně zformuloval »Billy« Eduard Albert Meier v časovém horizontu 17. prosince 1975 – 25. 
května  1976.  Informační  hodnota  tohoto  díla  doplněná  týmem  FIGU‐Studiengruppe  ČR  o 
inspirující snímky materiálního pásu Vesmíru, bude tvořit jádro této přednášky. 

Vážení zájemci o FIGU,  

v rámci našeho květnového sobotního setkání, dne 10. 5. 2014, pořádáme přednášku s data‐
projekcí s tématem »Učení ducha v praktickém životě«. Při přednášce a závěrečné diskusi se 
zaměříme na konkrétní příklady použití Učení v mezilidských situacích, při zvládání problémů 
a  celkové  evoluci  vědomí.  Pochopení  určitých  zákonitostí  Univerza  nám  umožňuje  nalézt 
oporu a  logiku v našich každodenních myšlenkách a citech a zformovat je do hodnotného a 
efektivního způsobu  jednání a reakcí. Místo konání: Dům dětí a mládeže, Slezská 21 (poblíž 
stanice metra A, Jiřího z Poděbrad). Doba konání: 10:30–12:00. Těšíme se na Vaši návštěvu 

Vstupné je dobrovolné.                                                                                  FIGU‐Studiengruppe ČR 

 

Nové brožury 

Od března 2014 jsou na našich setkáních k dispozici nové brožury: Billyho cesta … (Slova od 
Sfath, ze dne 3. února 1945) a Henochova proroctví (výklad z kontaktu 215, dne 28. 2. 1987).  

FIGU‐Studiengruppe ČR 
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Novinky FIGU Švýcarsko 

 
Nová kniha v němčině:  
Nokodemion, seine Folgepersönlichkeiten und die sieben‐
fache Prophetenreihe auf der Erde 
 
Nokodemions Geschichte,  die  seiner  Völker  und  diejenige 
seiner Nachfolgepersönlichkeiten  ist  nicht  nur  eng  verwo‐
ben mit der Geschichte der Plejaren und der Menschheits‐
geschichte sowie seit 1975 mit der FIGU, sondern sie reicht 
auch  zurück  über  den  unvorstellbar  langen  Zeitraum  von 
mehr als 9,6 Milliarden Jahren der menschlichen Geschichte 
und Entwicklung im Universum. 

Nokodemion, jeho následné osobnosti a sedmerá prorocká 
řada na Zemi 

Historie  Nokodemiona,  jeho  národů  a  jeho  následných 
osobností je nejenom úzce svázána s historií Plejaren, histo‐
rií lidstva a od roku 1975 i s FIGU, nýbrž sáhá zpět do období nepředstavitelně dlouhého, do 
více jak 9,6 miliardy let staré lidské historie a vývoje v Univerzu. Autor: Bernadette Brand, 2. 
doplněné a přepracované vydání 2013, 302 stran A5, cena: 40 CHF 

Více informací o nových knihách, brožurách a bulletinech FIGU Švýcarsko: 

http://www.figu.org/ch 

 

Osobní stránky Billyho – BEAM Portal 

http://beam.figu.org 

 
 

Lebensaufgabe 
Wenn der Mensch geboren 
wird, dann gebiert mit ihm 
auch seine Lebensaufgabe. 

SSSC, 1. März 2013 
18.38 h, Billy 

 

 
Životní úkol 

Když se člověk narodí, 
tak se s ním rodí 
i jeho životní úkol. 

SSSC, 1. března 2013 
18:38 hod Billy 

 
Reden und Worte 

Des Menschen Reden und 
Worte bestimmen nicht nur 
seine Würde sowie seine 
Weisheit, sondern sie 

offenbaren auch den Charakter. 
SSSC, 6. Februar 2012, 00.40 h, Billy 

Mluva a slova 
Mluva a slova člověka 

určují nejenom jeho důstojnost 
a moudrost, nýbrž také 
ozřejmují jeho charakter. 

SSSC, 6. února 2012 
00:40 hod, Billy 
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PŘEDNÁŠKY – FIGU Švýcarsko 
PŘEDNÁŠKY 2014 
Také v roce 2014 pořádají členové FIGU v sále Centra přednášky na téma Učení ducha 
atd. 
 
26. dubna 2014: 
Stephan Rickauer  Meditace  

Meditace vede k rozvoji všech fyzických, psychických a du-
chovních faktorů člověka. Učit se meditovat se proto vyplatí 
každému člověku, který se chce aktivně zasadit o vlastní 
evoluci a vlastní posun ohledně pravého života a jeho původ-
ního smyslu. 

 
Andreas Schubiger  Bludy – extrém 

V každodenním životě se často setkáváme s bludy a šílen-
stvím, jako když např. něco »šíleně« rádi děláme. 

 
28. června 2014: 
Daniel Zizek   Sebezničující síla lží  
    Úvahy o odpůrci sounáležitosti 
  
Atlantis Meier   Billyho mise – naše dědictví 

FIGU včera, dnes a zítra. 
 
23. srpna 2014: 
Pius Keller Smysluplné učení 

O smyslu učení (se). 
 
Michael Brügger  Rovnocennost 

Co to pro lidi znamená? 
 
25. října 2014: 
Patrick Chenaux Sounáležitost …  

Základy pokojného a harmonického soužití.  
 
Christian Frehner  Učení ducha v každodenním životě 

Používání a praktické příklady. 
 
 
Začátek přednášek přesně ve 14:00 hod. 
Vstupné: 7 CHF (Sleva vstupného pro členy FIGU po předložení platného průkazu.) 
 
V den sobotních přednášek se v Semjase-Silver-Star-Center koná v 19:00 setkání studij-
ní skupiny, na které jsou srdečně zváni všichni zainteresovaní návštěvníci přednášek. 

 
Základní skupina 49 

 
 

Překlady a korektury textů z němčiny v tomto vydání: Ondřej Štěpánovský, Petr Diosegi, Michal Dvo‐
řák, Jan Bayer, Eva Leksová 


